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Drage bralke, spoštovani bralci,

pred vami je posebna, volilna številka »Cajtnga«. V 
bistvu gre za dve posebnosti. Prva je tematska - 
kompletna številka je namreč namenjena nedeljskim 
volitvam - druga pa je vsebinska.

Vsi članki in/ali reklame, ki so označeni kot »»OG
LAS«, so naročeni oglasi s strani političnih st
rank, posameznikov ali programske koalicije.
Tako boste ob vsakem tekstu - ki morda navidez iz- 
gleda, kot da ga je napisal novinar našega uredništ
va - takoj vedeli, kdo je odgovoren za vsebino. Tako 
smo želeli doseči transparentnost, ki je pri tako res
nih in pomembnih stvareh, kot so volitve - nujna.

Cajtngova članka v tej številki sta le dva (str. 3 in 
11), ki pa nista povezana s politiko. Absolutno ne 
želimo vplivati na vašo nedeljsko odločitev. Cajtng 
se torej strogo distancira od vseh zadev, ki niso v 
skladu z našo poslovno politiko.

Uredništvo »»Cajtnga«
PS: Ta številka, ki jo imate pred sabo, je izšla v 6.500 iz

vodih, kar pomeni, da jo prejmete vsa gospodinjstva ob
čin Trebnje, Šentrupert in Mokronog - Trebelno. Jutri je 
volilni molk. V nedeljo pa le pojdite na volišče...

VOLITVE za DZ 2008
1. LDS - LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE JANEZ SLAK
2. LISTA ZA ČISTO PITNO VODO KARMEN SMREKAR
3. SLS, SMS - SL. LJUDSKA STR., STR. MLADIH S. MATJAŽ GLAVAN
4. DeSUS DEMOKRAT. STRANKA UPOKOJ. SLO. FRANC ŽNIDARŠIČ
5. ZARES - NOVA POLITIKA JOŽE PODRŽAJ
6. UPA DANIJELA ŽILNIH
7. SD - SOCIALNI DEMOKRATI ANION MAVER
8. SNS - SLOVENSKA NACIONALNA STRANKA ALOJZIJ KASTELIC
9. LISTA ZA PRAVIČNOST IN RAZVOJ DARJA KODRIČ

10. NSI - NOVA SLOVENIJA MARJETA UHAN
11. KDS - KRŠČANSKO DEMOKRATSKA STRANKA MARKO ŠIROVS
12. SSN - STRANKA SLOVENSKEGA NARODA JUDITA KAVŠEK
13. ZELENI SLOVENIJE ALENKA REHBERGER
14. ZELENA KOALICIJA ANJA POLANEC
15. SDS - SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ZVONKO LAH

PETEK. SOBOTA. NEDELJA...
Vrhunski konjeniški spektakel ponovno o Sloveniji
V Ribnici, na posestvu Ugar, 
od danes, 19. septembra, pa 
do nedelje, 21. septembra 
2008 že tretjič zapored poteka 
svetovni pokal Mednarodne 
konjeniške zveze (FBI) v —fo fa
preskakovanju ovir, UGAR __
2008 FBI VVorld Cup. str. 3

ni tz —

...DAN PO VOLITVAH PA V AKCIJO!
aviie se na iavni razpis za nepovratna sredstva v

višini 25% do 50% M
investicije. UŠ|p- ‘ J fl;
Če gradite ali obnavljate, vam
je na voljo do 200.000€ ^
nepovratnih sredstev. Pohitite,
kdor prvi pride, prvi melje! ^ *

...............-.■iiAlfll _ ......—a NEPOVRATNAEKSKLUZIVNO! • str. 11' SREDSTVA

OOl AS • NeročnA D*$US. MfKUiOtt «. I000ljut*m

4.
Franc Žnidaršič

OGIAS NmMi Anten Umi Oow|» Zečuno^« 21.1131 Tneeno

VI

7.
n l\/^ / Anton Maver

OGLAS - Neečne Zif«. trg pratomrm* ungel ’

5.
Jože Podržaj

OGLAS • Snočne SNS TMS*« 13.1000

8.

Alojzij Kastelic



»Verjamem v znanje in preudarnost Janeza Slaka. 
Prepričan sem, daje njegova kandidatura prava 
priložnost za Trebnje.«

Ciril Metod Pungartnik

Ciril Metod Pungartnik

Janez Slak

Mag. Janeza Slaka podpiram, ker:
• pozna delovanje občine do potankosti
• pozna delovanje države in ve kako pridobiti 

sredstva
• je visoko izobražen
• je pošten in delaven
• ima dovolj izkušenj s področja gospodarjenja z 

javnimi sredstvi
• zna prisluhniti civilnim pobudam in potrebam 

preprostih ljudi
• je velik lokal patriot in občinske interese 

postavlja na prvo mesto

Zavzema se za:
• razvoj naše občine
• ustanovitev srednje šole
• umestitev tretje razvojne osi v mirnsko dolino in 

priključitev na dolenjsko avtocesto v Trebnjem
• ohranitev deponije komunalnih odpadkov in 

izgradnjo kanalizacijskega sistema in čistilnih 
naprav, katerih investicija ne bo obremenila 
občane

Ljudje delamo Slovenijo 
www.lds.si/volitve
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Zmago Jelinčič: »Ati veste, kako vem, da 
župan Kastelic dobro deta? Ker se politični 
tekmeci tako žeto trudijo, da bi aa očrniti!«
Zmago Jelinčič Plemeniti, pred

sednik stranke SNS, za katero 
kandidira tudi Alojzij Kastelic, je 
spet povedal nekaj pikrih na ra
čun predvolilne kampanje, ki se 
odvija v naši občini.

»Amerikanci imajo krasen rek: 
'Nihče ne brca poginulega psa.' 
To pomeni, da se ukvarjamo le s 
tistim, kar nam gre v nos,« je po
vedal Jelinčič. _____

BLATENJE PROTIKANDIDATA 
JE IZRAZ STRAHU

»To se še posebej lepo vidi v 
času predvolilnih kampanj, kjer se 
kandidati večinoma delijo v dve 
skupini: eni delajo, drugi pa jih 
blatijo oziroma jih skušajo očr
niti. Slednji so namreč že zdavnaj 
ugotovili, da ne bodo uspeli do
seči prvih po dejanjih, zato jim je 
preostalo le, da prve polijejo z 
gnojnico. Vzrok za tako delovanje 
je pomanjkanje kulture oziroma 
nesramnost in pa strah.

Tudi pri vas se dogaja podob

no: najprej so na župana leteli šte
vilni nizki udarci in napadi s strani 
koalicijskih občinskih svetnikov, 
kar pa pri občanih, seveda, ni do
seglo uspeha. Zdaj se napadi na
daljujejo in glede na to, da je žu
pan tik pred zmago na volitvah, 
lahko pričakujemo še marsikaj^.

POLITIKI PODCENJUJEJO 
INTELIGENCO VOLIVCEV

Vsi, ki se gredo umazano poli
tiko, podcenjujejo inteligenco 
volivcev ter pljuvajo v lastno sk
ledo. Vsak, ki se podpiše pod 
članek, s katerim blati protikan
didata, pri volivcih izgublja ve
rodostojnost in ugled. Ljudje ni
so neumni in ne nasedajo več 
takim amaterskim igricam. Po
leg tega pa se v življenju negati
vizem slej ko prej obrne proti tis
temu, ki ga je sprožil.«

Jelinčiča smo še vprašali, kako 
se bosta ujela z županom Kaste
licem glede na njun dokaj razli
čen karakter: prvi je znan po tem,

»Z županom Kastelicem se 
krasno dopolnjujeva. Spoštu
jem njegov karakter in mislim, 
da bo lahko v parlamentu 
deloval zelo konstruktivno.«

da zelo direktno govori, kar ga 
moti ter želi za vsako ceno priti 
resnici do dna, drugi pa prisega 
na spravljivost, razumevanje in 
kolegialne odnose.

SPOŠTUJEM KARAKTER 
ALOJZA KASTELICA

»Ne bi rekel, da se najin karak- 
ter toliko razlikuje. Prej bi rekel, da | 
imava nekoliko različne poti do f 
istega cilja, kar pomeni, da se ; 
krasno dopolnjujeva,« je pojasnil | 
prvak stranke SNS, »Alojz si je iz
bral težjo pot, kjer v vsakem člo
veku vidi dobro in se trudi, da bi to 
prišlo na površje. Ljudem želi po
kazati nova obzorja, jih vključiti v 
procese, podučiti, motivirati ...
Jaz pa si raje na začetku izberem 
take ljudi, za katere vem, da so 
sposobni, delovni, strokovni in 
moralno neoporečni. Seveda 
spoštujem njegov karakter in ga 
ne mislim omejevati ali ga spre
minjati, ker sem prepričan, da bo 
lahko zelo konstruktivno deloval v 
Državnem zboru.«

O njunih skupnih točkah je po
vedal naslednje: »Pomembneje 
se mi zdi, da naju druži želja po 
resnici in igri z odprtimi karta
mi. Oba sva proti spletkarjenju, 
oba želiva priti stvarem do dna 
in oba sva zelo predana svoje
mu delu. Pravzaprav bi rekel, da 
sva kot dva pola iste celote, ki se 
medsebojno bogatita. Zato se 
resnično veselim dela z njim v 
parlamentu.«

ttekai iztočnic za dajanje novih 
predvolilnih obljub - in pojasnjevanje, 
žakai prejšnje niso (še) bile izpolnjene
Govorim o obnovi in dograditvi podružnične šole Dolenja 
Nemška vas. Trenutno je dejstvo, da je državni delež denarja 
(40%) zagotovljen, zato je sedaj V CELOTI odvisno od ob
čine ali bo pripravljena Županova naloga in naloga ob
činske uprave pa je, da izvaja sklepe, ki jih sprejme ob
činski svet. V Trebnjem je sprejetih cel kup sklepov, žal pa 
nihče ne preverja, ali so bili realizirani oz. kaj se z njimi doga
ja. To bi morala biti po mojem mnenju redna točka dnevnega 
reda sej občinskega sveta, namreč poročila župana in občin
ske uprave o realizaciji sprejetih sklepov, potrebna doku
mentacija in v kolikšnem času bodo izvajalci lahko začeli z 
deli. Po podatkih trebanjske občinske uprave trenutno pote
ka revizija projektne dokumentacije, ki naj bi bila končana v 
naslednjih dneh. Istočasno naj bi bil objavljen razpis za izbiro 
[^vajalca za izdelavo projekta za izvedbo. Predvideva se, da 
b° gradbeno dovoljenje izdano v mesecu septembru, razpis 
Za izbiro izvajalca pa v mesecu oktobru 2008. Če bosta sreča

in zima mila, se bo lahko začelo delati januarja oz. začetek 
februarja.
G. Kastelic pa pravi, da mu pri vsem nagajajo svetniki in daje 
vse skupaj predvolilna igra. Kar se tiče naše šole, so bili na 
sejah občinskega sveta potrjeni vsi potrebni sklepi, nekateri 
celo večkrat.
Realno gledano, bi lahko stvari glede PŠ DNV stekle hitreje 
in nekateri ne bi rabili vlagati toliko energije in časa v spod
bujanje in opominjanje vseh pristojnih, da se stvari počasi 
premikajo naprej. Pozitivno so me presenetili nekateri svet
niki (predvsem g. Hribar), ki niso iz naše krajevne skupnosti, 
pa se trudijo in prispevajo svoj delež k obnovi šole v Dolenji 
Nemški vasi. Istočasno pa sem razočarana nad pasivnostjo 
nekaterih domačih svetnikov, ki se na sejah občinskega sve
ta sploh niso oglasili pri debatah, ki so se razvile na temo na
še šole.
Nima smisla očitati, kaj kdo ni naredil, vsi se moramo potru
diti, da bo šola čimprej obnovljena in dograjena. Dosti krat 
pomaga samo prava beseda na pravem mestu, pa se stvar 
premakne naprej. Predvsem pa vedno imejmo v mislih:
"Otroci so naše največje bogastvo". Tudi v občini Trebnje...

(Marija Zupančič. Odbor staršev za izgradnjo PŠ DNV)

Veterani vojne za Slovenijo 
se zahvaljujemo županu Alojziju Kastelicu

Slovenski veterani vojne za Slovenijo smo v ključnih trenutkih leta 1991 odigrali zelo pomembno vlogo pri 
osamosvojitvi države Slovenije. Tudi v prihodnje bomo veterani potrebovali še več pozornosti in pomoči, v 
kolikor bomo hoteli ohraniti spomin na osamosvojitvene dogodke.

Gospod Alojzij Kastelic ima posluh - ne le za tedanje dogodke, ki so zaznamovali našo prihodnost, 
pač pa tudi za nas, udeležence osvobodilne vojne.

Že do sedaj je večkrat priznal našo pomembnost pri takratnih dogodkih, zato smo prepričani, da se bo tudi 
v prihodnje zavzemal za naše poslanstvo - ne glede, kje bo služboval.

Obilo zadovoljstva in uspešnega dela vam želimo, v županski pisarni in v Ljubljani!
Območno združenje veteranov vojne za Slovenijo - Trebnje

Vrhunski konjeniški 
spekhkel ponovno v 
Sloveniji
V Ribnici, na posestvu Ugar, bo od da
nes, 19. septembra, pa do nedelje, 21. 
septembra 2008 že tretjič zapored po
tekal svetovni pokal Mednarodne ko
njeniške zveze (FBI) v preskakovanju 
ovir, UGAR 2008 FBI VVorld Cup. Slo

venija bo imela čast v teh dneh gostiti 
svetovno konjeniško elito. V tridnevni 
turnirski preizkušnji se bo v parkurju 
pomerilo okoli 80 tekmovalcev in preko 
200 konj iz 22-ih držav. Najboljši jahači 
bodo prejeli nagrade v skupni vredno
sti turnirja 90.000 EUR. Tekmovanje v 
preskakovanju ovir, ki spada med olim
pijske discipline, je edinstveno na slo
venski športni sceni, saj je nivo tekmo
vanja na ravni CSr**-W, poleg tega pa 
predstavlja izjemno promocijo turizma 
in gospodarstva na regionalnem in na
cionalnem nivoju. Vse bolj cenjeno pa 
postaja tudi s poslovne strani, saj se 
eleganca tega športa že združuje s po
slovnimi priložnostmi med pomemb
nejšimi slovenskimi podjetji. Več lahko 
preberete na www.ugar.si. (Goransmuk)



2upan Kastelic v 
zadnjem mesecu 5x 
ovaden!

V oddaji Svet na kanalu A smo pred 
kratkim lahko videli prispevek o kazen
skih ovadbah, zaradi katerih bi naj go
spod Kastelic bil redna stranka novo
meškega sodišča.

In kaj se dogaja?
Po naših informacijah so na Občini 

Trebnje že nekaj časa kriminalisti redni 
gostje. Preiskujejo nezakonitosti v po
stopku pri izbiri izvajalca za reorgani
zacijo občinske uprave.

Po novem pa bodo imeli še več dela, 
saj so bile vložene nove kazenske 
ovadbe, ki gospodu Kastelicu očitajo 
nezakonitosti, prekoračitve pooblastil 
in ponarejanje dokumentov.

Prva ovadba naj bi bila vložena 
zaradi suma ponarejanja dokumen
tov v zvezi z imenovanjem direktorja 
Centra za socialno delo Trebnje.

Druga ovadba naj bi bila vložena 
zaradi suma ponarejanja javnih do
kumentov, izkrivljenem in goljufi
vem izkazovanju porabe javnih 
sredstev iz reprezentance (dokaz: 
plačilo pogostitve in vožnja z barko za
poslenim na občinski upravi pod pret
vezo, da se gosti prijatelje iz Lavinge- 
na).

Tretja naj bi bila vložena zaradi su
ma storitve kaznivega dejanja zlorabe 
uradnega položaja s strani uradne 
osebe in pridobitve protipravne pre
moženjske koristi nekomu drugemu 
v postopek izbire najboljšega ponud
nika za Izvajanje tehničnega varovanja 
osnovnih šol, vrtca in glasbene šole v 
Trebnjem, prestopila meje uradnih pra
vic in izrabila svoj uradni položaj tako, 
da je neizbranemu ponudniku omogo
čila večkratno popravljanje ponudbe.

Četrta ovadba je nezakonito fi
nanciranje političnih strank in peta 
ovadba je bila podana zaradi uteme
ljenega suma storitve kaznivega de
janja zlorabe uradnega položaja s 
strani uradne osebe in pridobitve 
protipravne premoženjske koristi 
nekomu drugemu in kaznivega deja
nja ponareditve uradne listine v pri
meru Levji Dvori, saj je kljub jasnim 
sklepom občinskega sveta prodal ob
činsko zemljišče brez ustreznih pogo
jev.

Kastelicu poslanska imuniteta za
radi številnih kazenskih postopkov 
zoper njega?

Kot vemo, bo Kastelic, če bo izvoljen 
za poslanca, neprofesionalni oz nepo
klicni župan, saj funkcija poslanca zah
teva profesionalni delovni odnos. Lah
ko bi pa držale tudi govorice, da se je 
Kastelic odločil kandidirati za poslan
ca, ker mu grozi nešteto kazenskih ob
tožnic in se bo tako lahko skliceval na 
poslansko imuniteto, kakor je to pred 
časom storil, sedaj njegov strankarski 
kolega, Jelinčič.

Morda je poslanska imuniteta res 
najboljša rešitev?

Kastelic je bil proti, da bi Jreinje 
imelo neprofesionalnega župana. 
sedaj ko pa on kandidira za 
poslanca, ie to naenkrat pot reta!
V preteklosti se je župan Kastelic s so
mišljeniki (med drugimi tudi oba seda
nja podžupana Pavlin in Povšič) pod
pisal pod sledeči tekst:" V občini Treb
nje je mogoče funkcijo župana oprav
ljati samo profesionalno oziroma pok
licno. Župan ima preveč dela doma v 
občini, zato ne more biti hkrati posla
nec ali kaj drugega. Delo župana kot 
delo poslanca zahteva celega človeka, 
skoraj vse dni v tednu in več kot 8 ur na 
dan, zato sta ti dve funkciji za našo ve
liko občino nezdružljivi...". Kako hitro 
spremenimo mnenje?

(Špela Smuk, občinska svetnica)

Zakaj o Občini 7rebnje 
ni intenzivnejše 
gradnje komunalne 
infrastrukture?
Komunala Trebnje d.o.o. za Občino 
Trebnje kot ustanovitelja javnega pod
jetja in lastnika javne komunalne infra
strukture med ostalim izvaja tudi inve
sticijske posle oziroma t.i. investicijski 
inženiring. Marsikdo se sprašuje, zakaj 
je odzivnost na terenu počasna, zakaj 
ne brnijo stroji, ko pa se v raznih medi
jih pojavljajo obvestila, da je občina 
eno samo veliko gradbišče. Navidez je 
res tako, resnica pa je povsem dru
gačna.
Letošnji rebalans občinskega prora
čuna, sprejet?, maja 2008, je zagotovil 
dodatna sredstva za najvitalnejše ob
jekte na področju vodooskrbe. V Ko
munali smo bili veseli, ker je občinski 
svet končno soglašal z našim predlo
gom o nujnosti izgradnje dodatne aku

mulacije za pitno vodo v Peklu (ob
močje visoke cone za prebivalce Treb
njega in okolice). Dnevi so tekli, sedaj 
so že štirje meseci mimo, pa smo še 
vedno tam, kjer smo bili stroji na od
kupljeni parceli za izgradnjo 500 m3 re
zervoarja še vedno ne brnijo. Vprašate 
se, zakaj pa ne? Ne sprašujte nas v Ko
munali, vprašajte občinsko vodstvo! 
Pogodbe o prevzemu omenjene inve
sticije žal nimamo podpisane. Razlogi 
nam niso znani, vemo pa to, da se v 
kratkem lahko ponovijo nemili dogodki, 
da bomo naše uporabnike morali po 
medijih obveščati in se opravičevati, da 
zaradi okvar na zastareli infrastrukturi 
in nezadostni akumulaciji pitne vode, 
voda na njihovih pipah nekaj časa še 
ne bo pritekla. Mogoče se odgovornim 
to ne zdi pomembno, mogoče tisti, ki bi 
mogli kaj narediti teh težav nimajo. 
Upamo samo, da bo boljše in da bo po 
teh volitvah v Občini Trebnje še veliko 
več novih gradbišč.

(mag. Štefan Velečič. direktor Komunale 
Trebnje d.o.o.)

de za konstruktiven 
odnos z državnimi 
organi cena 193.000 
tUR primerna?

»Župan Alojzij Kastelic se je po 
mirni in diplomatski poti dogovoril z 
DARS-om, da bo občina financirala 
prometno infrastrukturo v območju 
vzhodnega trebanjskega priključka. 
Le potrpežljivo pogajanje in uskla
jevanje, kjer se ne pustimo »vleči za 
nos« - po drugi strani pa delujemo 
odprto in spravljivo, prinašata reši
tev«. Je zapisal v svojem sporočilu 
za javnost.

Pa še kako se v konkretnem primeru 
da župan vleči za nos. Stroški izgrad
nje pločnika, kolesarske steze in javne 
razsvetljave izven naselij so stroški 
investitorja izgradnje avtoceste. V kon
kretnem primeru je investitor avtoceste 
in priključka pri Grmu DARS in glede 
na veljavni zakon je dolžan izgraditi ta
ko infrastrukturo, kot je opredeljena v 
projektni dokumentaciji, ki je sestavni 
del Uredbe o umestitvi AC v prostor.

Kakšne nesmiselne namige trosi žu
pan s tem, ko pravi, »v kolikor občina 
ne bo financirala kolesarske poti, ploč
nika in javne razsvetljave, potem pač 
pločnikov in ostalega ne bo«. Saj je 
vsakomurjasno, da DARS ne more do
biti uporabno dovoljenje, če del infra
strukture ne bo zgrajene?

V času javne razgrnitve lokacijskega 
načrta AC je bila s strani krajanov po
dana pobuda in zahteva, da se pločniki 
in kolesarska steza ter razsvetljava iz
vede, in ker je bila ta pobuda uspešno 
umeščena v projekte in potrjena z 
Uredbo, jo je zdaj investitor dolžan 
zgraditi, logično, da ne z občinskim de
narjem.

Župan pa želi zaradi konstruktivnih 
odnosov z državnimi organi s spora
zumom o sofinanciranju pločnika na 
vzhodnem trebanjskem priključku ne
zakonito, popolnoma brez potrebe 
obremeniti občinski proračun z 
193.000C. Župan želi izničiti prizade
vanja vseh tistih, od poslanke Uhanove 
navzdol, ki jim je uspelo vnesti v proje
ktne rešitve AC mimo Trebnjega tudi

gradnjo pločnikov. Trud, da se zagotovi 
izgradnje pločnika v projektnih rešitvah 
ni bil potreben zato, da ga bo gradila 
občina (to lahko občina gradi kadar koli 
za svoj denar), temveč zato, da je to 
obveza Dars-a.

Konstruktivne odnose z državni
mi organi se župan ne kupuje in to 
še najmanj ne z občinskimi sredstvi.

(Občinski svetnik mag, Janez Slak)

Jz občinske uprave še 
vedno odhajajo 
številni kadri...

Nedolgo tega nazaj sem v Glasilu 
občanov objavil članek v katerem sem 
navedel nesporna dejstva okoli direk
torja občinske uprave. Med drugim 
sem omenil tudi čas, ko je bil direktor 
občinske uprave mag. Janez Slak, ko 
je bila direktorica gospodična iz Ljub
ljane, nekoliko podrobneje pa sem os
vetlil dogodke do imenovanja novega 
direktorja občinske uprave. Namreč, 
ko je bil članek objavljen, občinska up
rava še ni imela direktorja, sem pa v 
članku tudi že predvidel, kdo direktor 
bo. In res se je tako tudi zgodilo. Žu
pan, g. Alojzij Kastelic, je po dveh po
novitvah razpisa, ki jih je ponavljal za
radi ugotovljenih številnih nezakonito
stih, preko notranje prerazporeditve, 
imenoval direktorja občinske uprave. 
Zaradi ponovnih številnih nezakonito
sti, pa je tudi to imenovanje trenutno 
pod drobnogledom državne komisije 
za pritožbe in bo na razplet potrebno še 
nekoliko počakati.

Ni pa v okviru kadrovske politike ob
činske uprave samo funkcija direktorja 
tista, ki meče slabo luč na aktivno ka
drovsko politiko župana. Glavni prob
lem župana je, da v prvi vrsti gleda 
na občinsko upravo kot na političen 
organ in šele v drugi vrsti kot na 
strokovnega. Posledično zapuščajo 
občinsko upravo številni strokovni, 
izkušeni kadri in se kadruje nove lju
di, ki so »naši«, ne glede na stro
kovnost.

Do sedaj so občinsko upravo za
pustili vsi trije delavci iz oddelka za 
gospodarstvo, vseh pet delavcev iz 
oddelka za družbene dejavnosti, 
štirje od sedmih zaposlenih na od
delku za okolje, med drugim sta žu
pana zapustila celo po njegovem iz
boru sprejeta direktorica in vodja 
oddelka za gospodarstvo,... skupaj 
je od 27 članske občinske uprave iz 
leta 2006, trenutno na upravi še 13 
delavcev. V času prejšnjih dveh man
datov, ko je neposredno vodil občinsko 
upravo mag. Slak, ki je veljal za dokaj 
strogega vodjo, lahko na prste ene ro
ke preštejemo ljudi, ki so zapustili ob
činsko upravo.

Župan podreja delo občinske up
rave tudi številnim svojim intere
som (trenutno je glavna tema nje
gova kandidatura za poslanca dr
žavnega zbora), ki so iz vidika zako
nitosti velikokrat pod vprašajem. 
Takšno delovno okolje je za stro
kovne ljudi res neprimerno in pač iš
čejo izhode in izzive drugje. In jim 
sploh ne gre zameriti. Je pa to velika 
škoda za občino in za nas občane 
ter cena, ki jo bomo plačevali še 
mnoga leta po koncu županovanja 
g, Alojzija Kastelica. (Bojan Rajer) !

Da prideš do cilja, 
najprej narediš prvi korak 
in potem še drugi...

Naslednji korak: še boljša Slovenija. N.Si
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»ZARES« ZA VSE GENERACIJE,
pravi Jože Podržaj, kandidat za poslanca

G. Podržaj, kaj je po vaše bolj pomembno - dober program ali dober 
kandidat? Vsekakor oboje, vendar pa je program lahko še tako dober (saj 
ti ga lahko napišejo drugi!), a ga nekdo, ki zadevi ni dorasel, ne bo mogel 
pametno uporabiti.

Rekli ste »pametno uporabiti«. Ljudi pogosto slišimo reči, »da bi 
končno lahko prišel že kakšen pameten«. Kako vi to razumete? Če mi
slite na politično situacijo v Trebnjem, potem jih čisto razumem. Tudi sam 
se kljub izjemnim izkušnjam pri delu z ljudmi čudim, kaj so nekateri lokalni 
politiki pripravljeni narediti, da bi »bili uspešni«. Seveda je učinek ravno 
nasproten, najbolj žalostno pa je, da se dobesedno igrajo z NAŠIM denar
jem in NAŠIMI problemi, namesto, da bi se povezali in jih reševali.

Vaš slogan je »ZARES ŽIVETI PRAVE VREDNOTE«. Katere so tiste 
»prave vrednote«? Vse tisto, kar ljudem olepšuje življenje in jih bogati: 
spoštovanje, iskrenost, sodelovanje, poštenje, doslednost, solidarnost, 
sprejemanje različnosti. Poudarek je na »živeti«, ker je velika razlika med 
tem ,da se za nekaj samo zavzemaš, povsem drugo pa je to resnično dela
ti! In tukaj je velik problem: vse preveč je v politiki lepih besed in nespo
dobnih dejanj. To je zame samo potrditev tega, da je politika res preveč 
resna zadeva, da bi jo lahko prepustili samo politikom. Zato se moramo 
vključevati tudi drugi in aktivno prispevati, da nam bo šlo bolje. Samo kriti
ka ni dovolj!

Stranka »ZARES« je v manj kot enem letu dosegla izjemen vzpon in 
ste po anketah že kar tretji. Kje je razlog za tak izjemen rezultat, saj 
nobeni novi stranki še ni uspelo kaj takega? Samo en odgovor je mo
žen: ker imajo ljudje dovolj politike, ki jih opazi samo takrat, ko jih potrebuje 
za volilne glasove, potem jih pa pozabi! Ljudje imajo vedno probleme in ne 
samo pred volitvami! Saj menda sami vedo, da bi cesto, vodovod, vrtec, 
šolo... potrebovali že zdavnaj prej in ne dva tedna pred volitvami, ko jih ra
bijo politiki, da se čimvec slikajo! No, so pa volitve tudi zaradi tega potreb
ne! Si predstavljate, da bi bile volitve npr. samo vsakih 10 let!?

Da bi bile samo vsakih 10 let - mislite resno? Seveda ne, lepo vas 
^orosim. No, mogoče bo pa tistim, ki se nikakor ne morejo odločiti, koga bo

do volili, lažje, če si odgovorijo na naslednje vprašanje: kako bomo živeli v 
občini,.regiji, Sloveniji čez 10 let, če sedanja politika dobi še eno priložno
st? Je to res tista pot, ki nas pelje v lepšo prihodnost?

Je prednost »ZARES- a« torej samo v tem, da so drugi pač slabši?
Ah, seveda ne! Kaj ljudem pomaga, če bi bili mi najboljši med slabimi! Kon
kurenca je čisto spodobna, vendar je ena bistvena razlika: mi to delamo 
drugače. Bistvo naše NOVE POLITIKE je, da si ne umišljamo, kako samo 
mi vemo, kaj ljudje potrebujejo, kaj jih teži in kaj jeza njih najbolje! Mi LJUDI 
CENIMO, zato jih POSLUŠAMO in SLIŠIMO. Samo oni vedo, kaj so res
nični problemi in imajo izjemno dragocene ideje, kako jih rešiti! In to je nalo
ga politike: ustvariti pogoje, da se zadeve rešujejo in ne samo pametovati, 
kako bi moralo biti.

Kaj bi bil za vas uspeh na volitvah? Uspeh je zame že to, da sem bil s

strani vodstva stranke »ZARES« izbran za kandidata. Kriteriji so bili visoki, 
ker so tudi vrednote in cilji, ki jih zastopamo, zahtevni. Če želimo ljudem 
pokazati, da gre ZARES ZA NOVO POLITIKO, potem moramo začeti pri 
sebi.

Verjetno imate tudi kako slabost ali napako, ki vas moti? Seveda, 
kdo je pa nima. Včasih znam biti kar naporen, predvsem kadar se ne spo
štujejo dogovori. Veste, zame je dogovor zaveza, ki jo je treba uresničiti. 
Zato se odločam preudarno in s premislekom. In zato za svojimi odločitva
mi trdno stojim.

Še nekaj je zanimivo in tudi po tem izstopate: na raznih portalih se 
oglašate z mnenji in vedno se podpišete s polnim imenom in priim
kom - precej redek pojav, se vam ne zdi? Ja, res, na žalost. Meni je skri
vanje pač tuje, saj na ta način po moje pokažeš predvsem odnos do sebe - 
če se bojim in sramujem svojih mnenj, kako bom upošteval in spoštoval 
druge!?

V čem je po vašem problem sedanje oblasti? Predvsem v tem, da ho
če obvladati prav vse! Se spomnite, ko je celo tako preudaren človek, kot je 
bil dr. Drnovšek, moral kot predsednik države povedati, da so si že podre
dili vse, od medijev do gospodarstva, njega si pač ne bodo!? Ta oblast mi
sli, daje država njena last in se tako tudi obnaša. Kot večkrat pravi g. Golo
bič - podobni so gosenici, ki požre vse, kar ji pride prav, pred volitvami se 
pa čudežno spremeni v lepega metulja, ki se kaže ljudem in jih prepričuje. 
Kaj bo po volitvah, se ve: metulj bo odletel, gosenico bo pa spet pograbila 
huda lakota.

Kaj bi želeli na koncu sporočiti volivkam in volivcem? Predvsem naj 
gredo na volitve. In predvsem tisti neopredeljeni naj se, preden bodo od
dali svoj glas, vprašajo - je »ZARES« doslej pokazal, da si zasluži prilož
nost? V tem primeru bo odločitev ZARES lahka.
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Zvonko Lah
Slovenska

demokratska
stranka

SDS

Zvonko Lah je kandidat na listi SDS na območju bivše velike občine Trebnje.

Je Dolenjec, človek ki mu je mar za svoje kraje in ljudi, ki živimo na tem 
koščku Slovenije. Vabi vas, da mu 21. septembra zaupate svoj glas.

Dolenjci smo zaradi njegovega prizadevanja in sposobnosti, med prvimi 
dobili izplačila sredstev pri vračanju vlaganj v javno telekomunikacijsko 
omrežje.

Je domačin in zato dobro pozna potrebe in težave občanov sosednjih občin.

Kot poslanec najmočnejše politične stranke, ki ga boste izvolili vi, bo veliko 
pripomogel k hitrejšemu razvoju in ustvarjanju kvalitetnejšega življenjskega 
okolja za vse prebivalce območja, ki ga bo zastopal v državnem zboru 
Republike Slovenije.

Prizadeval si bo za urejanje kapacitet za otroško varstvo, za urejene 
površine za rekreativni šport, za urejanje cest, ki so in še bodo poškodovane 
ob izgradnji avtoceste, za izgradnjo širokopasovnega omrežja, za razvoj 
podeželja, ki bo omogočal enake izhodiščne možnosti in dostojno življenje 
na kmetijah. Posebno skrb bo namenil mladim družinam, starostnikom in 
ogroženim skupinam prebivalstva. V prihodnjih letih tudi vse nas čaka še 
veliko naporov pri umeščanju tretje razvojne osi, ki je zelo pomembna tako 

:a razvoj doline reke Mirne, kot celotne Dolenjske.

Veliko je še stvari, ki jih je potrebno postoriti. To lahko opravijo le 
pravi ljudje na pravih mestih. Zato seje potrebno udeležiti volitev 
21. septembra 2008 in izbrati ljudi, ki spoštujejo voljo, želje in 
potrebe državljank in državljanov.

So res za nereatmtane županove 
obljube krivi mirttski svetniki?
Kdo daje županu pravico, da se zaradi svojega počasnega dela, da ne rečemo 
nesposobnosti, izgovarja na tri mirnske svetnike, ki naj bi bili krivi za to, da se 
razvojni projekti na Mirni ne realizirajo? Zakaj župan zavajajoče interpretira 
sprejete sklepe Občinskega sveta?

Pa pojdimo po vrsti. Župan je na nedavni novinar
ski konferenci izjavil, da je za nerealizirane projekte v 
Mirni kriva blokada LDS-a in DeSUS-a, ker sta iz pro
grama nakupa zemljišč v Industrijski coni Mirna ome
njeni stranki izločili cca 150.000 EUR proračunskih 
sredstev, in da ga žalosti le to, kar je povedal tudi 
predsednici KS Mirna, da so trije svetniki iz Mirne (dva 
iz LDS in eden iz DeSUS) na ta način glasovali proti 
razvoju Mirne.

Naknadno je župan uredništvu Krajana posredoval 
sklepe sprejete na OS, ki jih je interpretiral tako, daje 
za svojo počasnost oz. glede na svoje zmožnosti pre
več optimistično obljubljanje krajanom Mirne, spral s 
sebe vsakršno krivdo.

Realnost oz. resnica je pa taka. Nihče od svetnikov 
LDS in DeSUS in niti katere druge stranke ni s prstom 
kazal kje in konkretno koliko se naj zmanjša posame
zen projekt v programu nakupa zemljišč, temveč je bil 
predlog, da se naj glede na realno možnost izvršitve 
proračuna v letu 2008 postavki za nakup stavbnih in 
kmetijskih zemljišč lahko zmanjšata na 485.000 €, to 
je za 150.000 € manj od prvotnega predloga.

Pobuda (in ne sklep, pobude do sedaj župan na
čeloma zavrača), ki je bila dana na odboru za prora
čun in finance pa se je konkretno za industrijsko cono

Mirna glasila»f. če se bo obrtna cona prenesla s po
sebno pogodbo med zasebna vlaganja, naj se pre
nese še nakup zemljišč (kar bo za proračun Občine 
Trebnje prihodek in ne odhodek, kot je predlagal žu
pan), 2. v kolikor gre za nakup zemljišč za bodočo ob
voznico, je to investicija DRSC, 3. kajti tak pristop od
kupa povzroča povišanje stroškov komunalnega op
remljanja in posledično višji komunalni prispevek, ki 
ga bodo morali plačati bodoči investitorji«.

Taka pobuda je bila podana predvsem zato, ker iz 
izkušenj pri opremljanju ZN Cviblje izhaja, da je ko
munalni prispevek, ko ZN opremlja občina, najmanj 
za višino DDV višji, kot bi bil v primeru opremljanja v 
javno zasebnem partnerstvu, in da opremljanje pote
ka zelo počasi (župan pa istočasno trdi, da za ZN 
Cviblje ni podlage za obračun zamudnih obresti, če
prav je izvajalec pogodbeni rok izvede, ki je bil dolo
čen 6 mesecev prekoračil za več kot leto dni).

Pobuda, kije bila na odboru za proračun in finance 
podana konkretno za parkirne prostore pri knjižnici pa 
se je glasila »(1. v kolikor se oceni, da je to prioriteta, 
je potrebno v nakup celotnega zemljišča vključiti so
lastnike objekta knjižnice, 2. če to za ostale lastnike ni 
prioriteta, se odkupi samo dostop (pare. št. 168)«.

Kruta resnica pa je ta, da je župan do poročila o

polletni realizaciji proračuna porabil za nakup ne
premičnin borih 8.500 € od zagotovljenih 485.000 
€ in ima za nakup nepremičnin več kot dovolj 
sredstev, torej še 476,500 €.

Zakaj naj bi bila kriva za blokado LDS in DeSUS? 
Morda zato, ker župan še ni pristopil k odkupu zemlji
šč ali morda zato ker župan v okviru zagotovljenih 
sredstev ne izvršuje proračun, ali zato ker nekdo mo
ra biti kriv, samo da ni župan?

Vzrok za slabo realizacijo programov v Mirni in za 
nerealizirane županove obljube javnosti v Mirni gre is
kati v tem, da je občinska uprava (župan) šele pred 
kratkim dala v sprejem na OS prostorsko rešitev 
(OPPN) za industrijsko cono Mirna, da je ta šele pod
laga za načrt parcelacije, da parcelacija še ni naroče
na oz. še ni izvedena, da brez potrebnih podatkov od
mere, ni mogoče pristopiti ne k cenitvam še manj k 
sklepanju pogodb, da je šele na podlagi teh podatkov 
mogoče odločati o posamičnem programu nakupa 
zemljišč na OS. Glede na vse povedano je tudi težko 
pričakovati, da bo v letu 2008 sploh prišlo do porabe 
za te namene predvidenih sredstev.

Poleg omenjenih dveh projektov, za katere se sp
loh še ni pristopilo k realizaciji, je v isti fazi tudi čistilna 
naprava Mirna, za katero so zaenkrat ustavljene vse 
aktivnosti. Veliko prepočasi pa se realizira tudi zazi
dalni načrt Roje IV in železniški prehod Zapuže, za 
kar tudi ni iskati krivde v občinskih svetnikih iz Mirne, 
temveč pri županu in občinski upravi.

Župan zazrite se vase, kot pravi vaš predstav
nik za stike z javnostjo in svetovalec za okolje g. 
Povšič, prenehajte z lažmi in ne poveličujte same
ga sebe z neupravičenim blatenjem in obtoževa
njem svetnikov iz Mirne.

(Dušan Skerbiš. Franc Jevnikar. Janez 'i 
Bračko, občinski svetniki iz Mirne) t
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KAKO POMEMBNO JE. Dfl 
JE ZUPAN TUDI PDSLANEC?
»Letos se bo v občini izvedlo za 60 milijonov evrov naložb ... Moram 
pa poudariti, da če ne bi bilo teh vezi med Ljubljano in Sevnico, ki sem 
jih stkal kot poslanec, potem takšnega razvoja zanesljivo ne bi bilo. Če
bi bil samo župan, veliko stvari ne bi bilo izvedljivih. To odkrito 
priznam in verjemite mi - 99,9% odločitev se sprejme v Ljubljani!«*

Kristijan Janc, župan občine Sevnica
* Povzeto po intervjuju za revijo Vaš mesečnik, marec 2008, z dovoljenjem uredništva

^ I / ' /, I

i_ To je razmišljanje prijatelja, ki sem ga izjemno cenil, saj so bile njegove 
ideje vedno usmerjene v razvoj; tako, kot so naše. Prav njegovo stališče 
mi je odprlo oči, da sem začel tudi sam razmišljati o poslanskem sedežu. 
Namreč, moj cilj je bil vedno, da bom kot župan izkoristil vse priložnosti, ki 
bodo prinašale dobrobit občini, občankam in občanom. Zato ne želim biti 
zgolj poslanec... pač pa na prvem mestu župan, ki izkorišča poslanske 
ugodnosti za hitrejše, lažje in še bolj učinkovito sodelovanje z 
ministrstvi in vladnimi službami.

18 Trebanjska občina ima številne projekte, ki so odvisni od Ljubljane:
• viadukt Zvijavnica
• krožišče Mercator in dva viadukta
• vzhodni priključek na AC
• obvoznica Mirna
• zahodni priključek AC
• nov vrtec v Trebnjem

• OŠ Dolenja Nemška vas in 
športna dvorana

• OŠ Dobrnič
• Srednja šola Trebnje
• logistična cona Bič
• itd.

jUlojzij Kastelic Hfll Vsi si želimo, da bi bili projekti izpeljani kako
vostno in brez zapletov. Zdaj je priložnost, 
da si to tudi zagotovimo. Hvala za zaupanje! A|ojzjj! Kastelic

i?

e

Projekt čistilne naprave in 
kanalizacije o KS Veliki Gaber

Kolikšen bo komunalni prispevek za krajane KS Veliki Gaber ob ob
veznem priključevanju na kanalizacijski sistem? Kakšni bodo tekoči 
stroški odvajanja in čiščenja odpadnih voda po zagonu čistilne naprave 
v Velikem Gabru? Vprašanja, ki smo jih postavili županu v preteklosti že 
najmanj dvakrat, z željo, da se občane pošteno in čim prej seznani s 
stroški, kijih čakajo.

Župan se direktnemu odgovoru izmika, v prvem odgovoru je navedel, da 
stroški priključevanja na kanalizacijo zanašajo 12€/m2.

Na podlagi tega podatka smo se poigrali in županu dali v razmislek grobo 
oceno, na prst natančno kalkulacijo investicije čistilne naprave in kanalizacije v 
Velikem Gabru.

Gospodinjstvo s 100 m2 uporabnih površin bi po tej oceni plačalo 1.200 € in 
teh je po grobi oceni 100, gospodinjstvo z 200 m2 bi plačalo 2.400 €, zaradi 
enostavnega računanja naj bi bilo tudi teh 100. Skupaj iz naslova komunalne
ga prihodka bi se tako nateklo 340.000 €. Celotna investicija je ocenjena na
2.200.000 €, od tega je predvideno sofinanciranje iz EU sredstev v višini
800.000 €. Primanjkljaj v višini dobri 1.000.000 € naj bi po tej kalkulaciji pokril

Zlato kanalizacija v Velikem (jabru
Rije Tone po travniku v Velikem Gabru, pa ga Janez vpraša: »Kaj počneš 

tako vneto?!«
»Ane vidiš,« odgovori Tone, »zlato iščem!« Janez malo popeni: »Ne me 

basat’!«
Tone pa smrtno resno: »Poglej, prejšnji teden je župan Jankovič na 

Šmarni gori pri Ljubljani, na hribu, kije visok kot Vrhtrebnje, pognal čistilno 
napravo za 150 ljudi in je stala 65.000.-EUR. Tu nam župan Kastelic gradi 
čistilno napravo za 1.200 ljudi za 2 milijona EUR. Jankovič bi porabil okoli 
600.000EUR. Za skoraj milijon in pol evrov pa že dobiš nekaj zlata, samo 
ne vem na katerem koncu gaje Kastelic zakopal.«

Janez malo pomisli in milo poprosi:» Daj Tone še meni kramp....!« (GZM)

občinski proračun.
Na podlagi teh izračunov je bil župan vprašan, zakaj s tem izračunom ne 

seznani krajane. Ali ne bo morda glede na zakonodajo potrebno sprejeti pro
gram opremljanja, po katerem bo višina priključevanja obračunana po dejan
skih stroških bodočim uporabnikom in kje, če v proračunu ima zagotovljena 
sredstva v višini 1 mio€.

Če občinski proračun ne bo zagotavljal 1 mio €, in da se obračun ne bo op
ravil po ceni 12€/m2, bo cena priključevanja približno 7.000 € po gospodinj
stvu.

V naslednjem odgovoru smo dobili pojasnilo, da bo glede na sprejemanje 
prostorskih načrtov res potrebno sprejeti program opremljanja. Vendar bo ob
čina zagotovila pri pokrivanju investicije tudi vsa zbrana sredstva okoljskih da
jatev občine Trebnje in sicer v višini 260.000 €. Lepo se sliši za krajana Velike
ga Gabra, da bo vsa taksa namenjena za nas. Ne vem pa kako bo župan pokril 
že začete projekte kanalizacij na Čatežu, Studencu, Dolenji Nemški vasi....

In na podlagi tega odgovora zgleda izračun priključevanja na kanalizacijsko 
omrežje Veliki Gaber nekako takole:

Celotna investicija projektantska cena (ki ne upošteva nikakršnih odškodnin) 2.200.000 €
Odobrena EU sredstva...........................................................800.000 €
Sofinanciranje iz naslova okoljskih dajatev..................................260.000 €
Ostane za neposredne uporabnike...........................................1.140.000 €

Ob predpostavki, da bo na ČN gravitiralo 200 gospodinjstev je pov
prečen znesek po gospodinjstvu 5.700 €.

Je to sprejemljiva cena? Seveda ni. Ali morda župan molči zaradi tega? 
Ali je bilo res uspešno kandidiranje na EU sredstva, iz katerega naslova 
bi bilo možno pridobiti 80 % celotne investicije, občina pa je pridobila bo
rih 36 %?

Niti z besedico pa mi do sedaj ni bilo pojasnjeno glede višine obratovalnih 
stroškov, to je stroškov, ki jih bo potrebno plačevati mesečno. Odgovor na 
vprašanje se mi zdi pomemben, saj cene, ob projektni rešitvi, ki predvideva, na 
primer iz zaselka Gline, trikratno prečrpavanje, ni mogoče primerjati z današ
njimi cenami, ki veljajo za čiščenje odpadnih voda na CN Trebnje, kjer odpad- $ 
na voda priteka na podlagi gravitacije. Ali občinska uprava ne zna izračunati ■ 
cene, ali pa je ta tako visoka, da se ježupan ne upa obelodaniti?

(Občinski svetnik Jože Hribar) g



Predvolilna kronologija
KRONOLOŠKO "PO DOLGI BLATNI VASI", KAJ SO NAM OBLJUBLJALI V 
PRETEKLOSTI... POBRSKALI SMO PO IZVODIH CAJTNGOV V ZADNJIH DVEH 
LETIH IN PREGLEDALI PREDVOLILNE OBLJUBE.

TRETJA RAZVOJNA OS DALEČ OD TREBNJE
GA. PRVI PORAZ ŽUPANOVE POLITIKE!

V januarski številki 2007 nas je zbodlo v oči, da je 
župan Kastelic imenoval Jožeta Venclja za svetoval
ca za dokončno umestitev in potek trase avtoceste 
mimo Trebnjega. To je bilo prvo imenovanje župana 
po volitvah, ki se je končalo tako, da Kastelic in Ven
celj danes nimata skoraj več nobenih stikov, saj je 
menda Vencelj ugotovil, da gaje župan "prinesel oko
li" in je bilo to imenovanje samo na papirju,ki se ga žu
pan v resnici ni držal.

V isti številki je objavljeno tudi, da je dobila trasa 
tretje razvojne osi skozi Mirnsko dolino najvišjo oce
no. Kot vemo, je iniciativo nato prevzel župan Kastelic 
po svoje. Po prvem sestanku županov v Trebnjem, 
kjer je župan Kastelic predstavil tudi svojo novo direk
torico Martinčičevo (kot smo izvedeli jo je pred župani 
predstavil tako, da to njej ni bilo všeč, saj je bolj pou
darjal njen "stas", kakor "glas") in katerega so se ude
ležili številni župani, vendar brez najpomembnejšega 
Bojana Šrota iz Celja, je vse ostalo bilo zelo porazno. 
Županu Kastelicu, niti njegovim takratnim lobistom in 
podpornikom ni uspelo, da bi to traso potrdili za naj
boljšo. Še huje, čedalje bolj jasno je, da bo to velik po
raz za Trebanjce, še posebej za župana Kastelica, saj 
se tretja razvojna os odmika od Trebnjega...
POVŠIČA ŽUPAN VRGEL IZ KOMUNALE, PA GA 
NATO ŽELEL NAZAJ OD ŽUPANOVEGA 
SOVRAŽNIKA DO PRVEGA SODELAVCA;
ŽUPAN ZAPRL SEJO OS ZA JAVNOST

Takoj je izigral zaupanje svojih do takrat najbližjih 
sodelavcev iz DROTa oz Županove liste za razvoj. 
Tako je prelomil svoje predvolilne obljube, ki jih je dal 
volivcem, da bo imenoval ljudi po sposobnostih in ne 
po političnem prepričanju. Podpisal je tudi koalicijo s 
strankami LDS, SD, DeSUS, SLS in SMS, kljub ob
ljubi, da političnih koalicij, če bo izvoljen za župana ne 
bo, saj bo sodeloval z vsemi. Na ta način je iz sode
lovanja v nadaljnjih planih izrinil NSi.SDS in DROT.

Župan je takrat tudi imenoval g. Žnidaršiča za pod
župana, javno zavrnil podpis kakršne koli koalicije 
(čeprav jo je podpisal) in predlagal podpis famoznega 
partnerstva za razvoj. DROT in nekateri ostali so mu 
že takrat očitali, da je to partnerstvo samo politični 
pamflet in dejansko seje to tudi izkazalo, saj seje zelo 
hitro razpočil kot milni mehurček. Tudi g. Žnidaršič je 
po manj kot enem letu podžupanovanja ugotovil, da 
župan nekaj govori, čisto nekaj drugega pa dela in se 
je zato odločil za odstop s funkcije podžupana. Znana 
je, ena zadnjih Žnidaršičevih izjav: "Župan laže!" Kdor 
pa laže, ta... V tem mesecu je župan naredil tudi prvo 
od kadrovskih rošad in razrešil s položaja direktorja 
Komunala g. Povšiča in na to mesto imenoval g. Vele- 
čiča. Povšič je nato razglasil župana Kastelica za vse, 
razen za človeka. Nadaljevanje zgodbe je bilo tako, 
da je že kmalu po tem predlagal zamenjavo Velačiča 
s, saj ne boste verjeli, Povšičem! Lahko bi rekli, saj ni 
res, pa je. Vendar samo v Trebnjem pod vodstvom 
Kastelica.

Kmalu so se začeli vrstiti sestanki posameznikov 
oz. predstavitev strank pri županu in kot smo izvedli, 
je kar vsakemu po vrsti obljubil, da če po priden in po
slušen, ga bo imenoval za podžupana, pa še kakšen 
fičnik za projekte se bo našel. Tako je po naših infor
macijah podžupansko mesto takrat obljubil tako g. 
Skerbišu iz LDS, kakor g. Prparju iz SLS in tudi g. Jev- 
nikarju iz SDS, kar je pognalo v "luft" takratnega pred
sednika SDS g. Povšiča, ki je bil takrat županov so
vražnik št.1 tako močno, da so Jevnikarju celo zagro
zili, da ga bodo vrgli iz stranke SDS, če bo sprejel pod- 
županstvo pri Kastelicu. No, Jevnikarja je to takrat 
očitno malo prestrašilo, Povšič pa je že čez leto dni 
postal županov najbližji sodelavec, Jevnikar, Prpar in

Skerbiš pa županovi največji kritiki. Ja, še ena iz rub
rike, saj ni res, pa jel. Za politične spletke in kupčije je 
Kastelic pravi maček.

Kastelic je postal v tistem času verjetno prvi župan 
v Sloveniji, ki je dal direktivo, da se seja občinskega 
sveta zapre za javnost, kljub temu, da so seje javne, 
saj so občani izvolili svetnike in imajo pravico poslu
šati kaj in kako delajo. Kot vemo, je Kastelic ukazal 
zapreti sejno dvorano, pri sprejemanju Odloka o ZN 
Cviblje, kjer so številni investitorji in mlade družine ča
kali na odločitve. KVIAZ, katerega očitno več kot od
lično vodi Špela Smuk, je sprejel prvo nepolitično ka
drovanje po dolgem času v občini in kljub številnim 
političnim in ostalim pritiskom, za ravnateljico OŠ 
Trebnje imenoval Rožico Zakšek in za direktorja JP 
Komunala Trebnje Štefana Velečiča. Svojo pokončno 
držo, nepolitično kadrovanje in vztrajanje pri stroki in 
sposobnostih oz referencah kandidatov je Špela 
Smuk (DROT) dokazala nato še večkrat, saj ni dovo
lila in ne dovoli, da politika nastavlja ljudi po vodilnih 
mestih v občini. Seveda to ne bi bilo možno brez pod
pore in konstruktivnega delovanja članov KVIAZ-a. 
Zadnji "boj" poteka pri imenovanju direktorja CSD 
Trebnje, za katerega bi trebanjska "desnica" najraje 
videla, da to postane njihov pristaš iz Ljubljane, 14 
svetnikov, podpisnikov sporazuma o programskem 
sodelovanju pa zagovarja politično neopredeljeno in 
strokovno usposobljeno domačinko Plazarjevo. Maja 
2007 je Špeli Smuk tudi potekel mandat predsednice 
TD Trebnje in mi smo takrat v Cajtngu upravičeno za
pisali "Mandat, ki je pustil pečat", saj je izpeljala več 
kot 100 prireditev. Na sadovih odličnega Špelinega 
dela, še danes potekajo skoraj vse prireditve v treba
njski občini. Dejanu Smuku (DROT) pa je takrat us
pelo, da je Trebnje končno dobilo profesionalno nogo
metno igrišče z umetno travo, kar je obljubil pred volit
vami. Igrišče se je izkazalo kot popoln zadetek za Tre
banjce, saj je polno "petek in svetek" že več kot eno 
leto, v teh dneh pa je igrišče končno dobilo tudi osvet
litev z reflektorji, za kar se je posebej potrudil tudi 
predsednik KS Trebnje PeterAgnič (DROT).

Spomladi nas je obiskala tudi vlada RS in odigrala 
v Trebnjem nogometno srečanje, začela pa so se tudi 
prva dela na novi trasi avtoceste. Zadnje kadre neo
krnjenega Bukovja so v Cajtngu ovekovečili.
ZN CVIBLJE ŠE ENA NEDOKONČANA 
ZGODBA, KI BO TREBANJCE VELIKO STALA

Poletje 2007 je bilo vroče predvsem zaradi spreje
manja Odloka o ZN Cviblje. Posebej glasni so bili v 
DROT-u in opozarjali na številne pomanjkljivosti in 
nezakonitosti, predvsem pa v astronomskih zneskih, 
kijih bodo morale tudi mlade družine, ki prvič rešujejo 
stanovanjski problem, plačevati za komunalni pri
spevek. Temu je župan ves čas oporekal, izjavljal, da 
se gradi trebanjski "Beaverlly Hills" in naj se mlade 
družine odselijo na Mirno, če nimajo denarja za plače
vat prispevke v Trebnjem. Ves čas je poudarjal, da je 
to trebanjska zgodba o uspehu in da mu investitorji 
stojijo na vratih, da začnejo z gradnjo. Po več kot 
enem letu se je ta zgodba o uspehu pokazala kot še 
en velik poraz trebanjskega župana Kastelica. Na po
dročju, kjer naj bi stalo skoraj 90 hiš, se eno leto po 
sprejemu odloka gradijo le 4 (ja prav ste prebrali ŠTI
RI) hiše večinoma tistih investitorjev, ki so zaradi sta
novanjskih težav morali takoj začeti z gradnjo. Ko
munalno opremljanje je še vedno nedokončano, če
prav tako župan kot uprava trdijo drugače. Na JV delu 
bo še kar nekaj časa ostalo neurejeno območje in šte
vilni investitorji so napovedali tožbe, zaradi nedokon
čanih del, številni pa že tožijo Občino Trebnje. Pov
prečni komunalni prispevek za enodružinsko hišo pa 
znaša med 30 in 60.000 €. A ni župan obljubljal, da bo 
Trebnje postalo mladim družinam prijazna občina?

LAŽ NA LAŽ
Avgusta v našem intervjuju župan Kastelic še ved

no, po pol leta, izjavlja"... ob tem nimamo podpisane 
neke uradne koalicijske pogodbe, vendar smo pri 
odločitvah sklepčni...". Že jeseni ga njegovi takratni 
privrženci iz levice demantirajo in ga, kot že ničkoli- 
kokrat, zopet dokazano postavijo na LAŽ, saj je z nji
mi podpisal koalicijsko pogodbo. Hkrati župan veliko
potezno in nepremišleno obljubi v istem intervjuju za
četek gradnje OŠ Dol. Nemška vas v letu 2008, kot bi 
govoril gluhemu pa v predlogu rebalansa proračuna 
2008 izvrže vsa predvidena sredstva za gradnjo šol v 
Nemški vas in Dobrniču ven iz proračuna, kar so na 
srečo opazili svetniki in s preglasovanjem zagotovili 
potrebna sredstva za gradnjo. Kljub temu, pa se za
četek gradnje pomika v neznano obdobje. Ob tem 
omenimo, da je bila ob šoli v Nemški vasi predvidena 
gradnja športne dvorane, kjer je župan s svojo ekipo 
naletel še na en poraz. Niso uspeli s kandidaturo za 
državna sredstva za gradnjo dvorane. Projekt je bil 
ovrednoten na 7. mestu, sredstva pa so dobili prvi tri
je.

Novo sprenevedanje in prazne obljube župana so 
sledile s projektom 48 urne odzivnosti na vsak prob
lem v občini. Naj tu omenimo samo en primer, kjer so 
investitorji prosili za določeno mnenje Občino Trebnje 
v začetku junija, odgovor pa prejeli konec avgusta. Pa 
to verjetno ni osamljen primer. Torej 48 urna odzivno
st seje spremenila v skoraj 3 mesečno odzivnost, kar 
je zunaj vseh zakonskih rokov.
ZOPET O ŠOLI V DOL. NEMŠKI VAS

Jeseni postanemo "Financam prijazna občina" in 
podpišemo pogodbo s podjetjem Finmart, kakor je 
objavljeno v razpisnih pogojih za 3 oz 6 mesecev. 
Projekt, za katerega ni nihče predstavil, kakšni so bili, 
če so bili, njegovi učinki, pa je trajal kar 10 mesecev in 
upravičeno se lahko vprašamo, kje je pravna podlaga 
za to. Župan na vprašanje odbora staršev iz šole Dol. 
Nemška vas še enkrat izjavi, da gre vse po planu in 
kmalu potem, kot omenjeno, predlaga preklic vseh fi
nančnih sredstev v predlogu rebalansa proračuna. 
Na srečo, kot rečeno, imamo svetnike, ki znajo misliti 
in rešujejo situacijo...
PRVI PRIJATELJI ZAČNEJO ZAPUŠČATI 
ŽUPANA ŽE PO MANJ KOT LETU DNI, SDS IN 
NSI PA NAPADETA ŽUPANA IZ VSEH 
RAZPOLOŽLJIVIH OROŽIJ

Trebanjska SD objavi, da se s Kastelicem ne da de
lati, da se ne drži dogovorov, da zavaja javnost in da 
zato zapušča koalicijo. Javnost je tako prvič slišala, 
da jih je Kastlic skoraj eno leto LAGAL, da ne bo pod
pisoval koalicije, da ne bo delil občine na leve in des
ne, da ga zanima samo razvoj itd.

Sedanji županovi partnerji iz SDS in NSi pa objavi
jo, da župan zelo slabo vodi občino, da slabo uresni
čuje izvrševanje proračuna, da izvaja svoje privatne 
projekte z občino, da enostransko prikazuje situacijo 
v občini itd. Kako se pri nas zadeve hitro menjajo... 
PREDLOG REBALANSA PRORAČUNA 2008, 
ODSTOP PODŽUPANA ŽNIDARŠIČA

Tudi Desus kmalu ugotovi, da župan ne spoštuje 
pisanih obljub, kaj šele ustnih dogovorov in zato iz- j 
stopi iz koalicije, ki je sodelovala z županom. To pri- j 
pelje do razpada leve koalicije. Skupina 14 trebanj- , 
skih svetnikov nato podpiše sporazum o razvojnem 
sodelovanju in pripravi svoje predloge k rebalansu 
proračuna 2008, kar še dodatno zakupa politično si
tuacijo v Trebnjem. Župan se združi s svojimi nekda
njimi pajdaši iz SDS in NSI, vendar ima v svetu zago
tovljenih le njihovih 7 glasov, kar pa je odločno pre
malo za realizacijo projektov. In tu se je župan našel v 
slepi ulici. Njegovo mešetarjenje, kupčkanje pod mi
zo, nespoštovanje dogovorov, večkratne obljube in 
njihovo neuresničevanje je pripeljalo do tega, da mu 
nihče več ne verjame. On pa je našel očitno slamico 
rešitve v tem, da za vse, kar ni sposoben storiti, krivi 
občinske svetnike, v predvolilnem času pa za svoje 
neuresničene projekte krivi..., no saj ne boste verjeli, | 
predvolilni čas. Volitve so pred vrati. Dobro premislite,! 
kdo je v preteklosti uresničeval obljube in kdo je mlatil 1 
prazno slamo, (ds) a



Anton Maver - odgovorno za spremembe
Anton Maver, 58-letni župan Občine Mokronog-TrebefflEtepolitično pot začel 

kot predsednik Krajevne skupnosti Mokronog, nadaljeval kot OT^teki svetnik v nek
danji skupni Občini Trebnje, leta 2006 pa je postal prvi župan v Obnktokronog-Tre- 
belno. Že na polovici mandata ugotavljajo, da uspešno uresničujejo začrtane ob
činske programe. Sedaj pa se ponuja možnost, da z izvolitvijo v Državmlbor na listi 
SD stori še ueč, tako za občino Mokronog - Trebelno, kot tudi za občini Šentffj^Kj 
Trebnje.

Občina Trebnje potrebuje kulturni center, čim prejšnji pričetek izgradnje večna
menske športne dvorane v Dolenji Nemški vasi in nov vrtec. Občina Mokronog- 
Trebelno potrebuje obvoznico mimo Mokronoga, športno dvorano in zdravo pitno 
vodo do slehernega gospodinjstva, v občini Šentrupert pa bi potrebovali obvoznico in 
ureditev trškega jedra, zdravstveno postajo in večjo promocijo kulturnega tu
rizma. Prav tako pa občini Mokronog-Trebelno in Šentrupert potrebujeta izgradnjo 
doma starejših občanov.

Tu so tudi skupni projekti vseh treh občin, za katere se bo Anton Maver še posebej 
zavzemal. Potrebna je izgradnja skupne čistilne naprave in kanalizacijskega om
režja za potrebe celotne Mirnske doline, korektno reševanje problematike legali
zacij stavb na vinogradniških območjih in vključevanje le-teh v projekte za razvoj zida- 
niškega turizma, trudil pa se bo tudi, da bo znotraj tretje razvojne osi potekala nova 
državna cesta po dolini reke Mirne s priključkom na avtocesto Ljubljana - Obrežje.

Anton Maver je človek, ki ima posluh za ljudi, še posebej za socialno šibke. Človek z 
ogromno volje in moči za uresničevanje lastnih in skupnih idej, katere vedno pripelje 
do cilja. Je človek, ki mu ni vseeno, kaj bo znotraj bivše občine Trebnje z razvojem in 
nadgrajevanjem gospodarstva, turizma, kulture, šolstva, športa, društvenih 
dejavnosti, socialnega statusa posameznikov in posameznih ciljnih skupin.

Anton Maver je kandidat, ki je pripravljen prevzeti odgovornost za spremembe.

SOCIALNI

KAKO VIDIJO DELOVANJE TREDANJSKE 
OBČINSKE UPRAVE ŽUPANI OD DRUGOD?
Mnenja štirih dolenjskih županou razkriuaio realno sliko

Zadnja leta se naša občina zelo 
lepo razvija in dosega zavidljive 
rezultate. Odvijajo se mnogi pro
jekti, poleg tega pa je jasen tudi 
okviren razvojni načrt za nasled
nja leta. »Imamo ideje, znanje, 
kadre in priložnosti. Zdaj je prvi 
čas, da se zakopljemo v delo in 
realiziramo projekte, sicer nam 
bo v prihodnosti lahko žal,« 
pravi župan Alojzij Kastelic.

Kljub temu, da je naša občina 
zdaj (končno) razpoznavna širom 
po Sloveniji po razvoju in razcve
tu, nekateri tega ne opazijo. Na
mesto, da bi bili ponosni, da so 
končno stekle zadeve, ki so stale 
»v predalu« celo deset in več let, 
se trudijo dokazati, da občinska 
uprava ne deluje dobro.

Kaj je torej res? Da bi prišli vpra
šanju do dna, smo za mnenje 
vprašali župane z Dolenjske, ki so 
podali svoja videnja glede občin
ske uprave Trebnje.

Bernardka Kerne: »Župani 
dobro sodelujemo med sabo.«

Mag. Bernardka Kerne, župa
nja občine Šmarješke Toplice je

omenila dobro sodelovanje z 
županom Kastelicem pri pro
jektih v povezavi s pridobivanju 
evropskih sredstev, kjer se do
lenjske občine regijsko povezu
jejo ter usklajujejo s ciljem, da bi 
bile občine enako udeležene pri 
sredstvih, upoštevajoč razvojne 
zaostanke in število prebivalcev.

Alojz Knafelj, župan občine 
Straža pa je povedal, da se ob be
sedi Trebnje najprej spomni na 
avtocesto, vendar »zdaj v drugem 
smislu, kot včasih«. Poleg tega 
mu že sama vožnja skozi Trebnje 
razkrije, daje mesto postalo grad
bišče, saj se »ves čas nekaj do
gaja«. Spomnil je na besede no
vomeškega župana Alojzija Mu
hiča, ki je izrazil presenečenje 
nad razvojem občine Trebnje v 
zadnjem letu, ki se je dobesedno 
razcvetela in zdaj postaja drugi 
center Dolenjske.

Tudi župan občine Šentrupert

Alojz Knafelj: »Alojza Kastelica 
poznamo kot spravljivega 
človeka s pametnimi predlogi.«

Rupert Gole je - pred odhodom 
na poročno potovanje - izrazil po
dporo Kastelčevi kandidaturi 
na nedeljskih volitvah.

Občina Trebnje je torej v očeh 
drugih županov dobro zapisana in 
vsi skupaj se nadejamo še bolj
šega sodelovanja v prihodnosti.



ODGOVORNO ŽELIM SODELOVATI PRI 
NASLEDNJEM KORAKU ZA ŠE BOLJŠO SLOVENIJO.

Marjeta
Uhan

nsisi/marjetauhan

Vse, kar lahko 
povem, 

raje naredim.

Naslednji korak:
še boljša Slovenija N.Si

Odgovor na članek Igorja Cotiča v 119. številki Cajtnga:

Razvojne smernice glede 
omionke ureditve občine Trebnje

Glede na članek, ki ga je v 119. šte
vilki Cajtnga zapisal mag. Igor Cotič, 
zdaj že nekdanji vodja oddelka za 
družbene dejavnosti, želim podati 
nekaj pojasnil. Igor Cotič se je nam
reč spustil na področje, ki ni bilo v 
njegovem opisu del in nalog, saj je 
postal županov odvetnik. Gre za 
to, da bi župan želel imeti veliko šte
vilo zaposlenih na občinski upravi, 
Občinski svet pa je reduciral to šte
vilo na 25. Vseeno smo županu za
gotovili, če bo vzpostavil res učinko
vito občinsko upravo in temu primer
no sistematizacijo delovnih mest, mu 
bomo lahko odobrili tudi dva dodatna 
zaposlena in to konkretno na Oddel
ku za okolje in prostor, ki ga je vodil g. 
Cotič. Gre namreč za to, da bi lahko 
bilo na tem oddelku dovolj dela, po
sebej še ob pripravljanju novega Ob
činskega prostorskega načrta, o ka
terem teoretizira g. Cotič, verjetno po 
navodilih župana Kastelica.

Vendar pa očitno trebanjski žu
pan tega ni želel in sistematizacije 
ni pripravil. Še več! Ko smo svetniki 
zahtevali predstavitev osnutka no
vega OPN, nam ga ni želel predsta
viti v korektni in predpisani obliki.

Zato se upravičeno sprašujemo:

1. Kai bo s projektom za nov Kul
turni dom, in v okviru tega, ali pa po
leg tega, rešitev vprašanja knjižnice 
in godbenega doma na tem področju 
ni aktivnosti s strani župana ali občin
ske uprave.

2. Kai bo z izgradnjo nove večna
menske športne dvorane v Dolenji 
Nemški vasi? Prijava na prvi razpis 
Ministrstva ni bila uspešna, župan pa 
tudi ni začel postopkov za razlastitev 
zemljišča, kar mu je bilo naloženo na 
seji občinskega sveta.

3. Kdai se bodo izvedle aktivnosti 
za obnovo garderob v telovadnici os
novne šole Trebnje garderobe so v 
slabem stanju in neurejene za prvo 
polovico šolskega leta in prvi del 
rokometnega prvenstva ali ni to delo 
župana, da uskladi vse potrebne ak
tivnosti za izvedbo investicij?

Rami razočarani nad
izjavami župana

V javnih občilih je župan zapisal, da je v romskem naselju na Hudejah 
Geodetska družba iz Ljubljane začela s parcelacijo, in sicer naj bi v roku 
tedna dni razparcelirali skoraj pet hektarjev zemljišč, na katerih so si Romi 
postavili svoja bivališča. O ceni, ki naj bi jo potem bodoči lastniki plačali ob
čini, je Dušan Mežnaršič iz občinske uprave Trebnje dejal, da je bil zadnji 
predlog 8€ za m2, župan Alojzij Kastelic pa je ob tem povedal, da si želi, 
da bi vsi prebivalci tega naselja odkupili zemljišča, sicer jim bodo zaračunali 
najemnino. Romi smo z veseljem sprejeli premik tudi v tej smeri, da končno 
pridemo do zemljišč, ki bodo v naši lasti. To pomeni da smo na svojem.

Zelo pa nas je zmotil zapis o višini vrednosti zemljišč. Ne poznam čisto 
zakonodaje, tako da ne vem, če o viši vrednosti zemljišča odloča Mežnar
šič, župan pa teh navedb tudi ni demantiral. Poznam pa sklepe Občinskega 
sveta, pri katerih sem tudi sodeloval, in kolikor se spomnim, je bilo izglaso
vano, da se bodo zemljišča Romom prodajala po ceni, kot jo je občina pla
čala pri odkupih od dosedanjih lastnikov. Zadnji nakupi zemljišč za potrebe 
Romov so bili opravljeni po ceni 2,5 €/m2.

Župan ali res želite na račun Romov napolniti občinski proračun in 
pri prodaji zemlje zaslužiti znesek, ki bo več kot trikrat višji od tistega, 
ki ga je dala občina dosedanjim lastnikom? Za take poteze župan vas | 
pa res ne moremo pohvaliti.

(Občinski svetnik Matija Hočevar) ’
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skupnostmi - 
odlično, ali pač...

"... Iz evidence je KS Trebnje 
ugotovila, da do danes, dne 

^11.7.2008 ni prejela nobene
ga odgovora od Oddelka za 
okolje in prostor...."

I epi, pu/Urevlpn*.
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Vprašanje je tudi, kaj se bo zgodi
lo, če bo Rokometna zveza zahteva
la normalne pogoje za ekipe, ki v 1. 
državni ligi igrajo v Trebnjem? Pogoji 
za te tekme so daleč najslabši v Slo
veniji in čeprav smo imeli priložnost 
to urediti med poletnimi počitnicami, 
garderobe ostajajo v svojem bednem 
stanju.

4. Kdai bo šla v izdelavo projektna 
dokumentacija za nov vrtec, za ka
tero so odobrena sredstva v prora
čunu, pa ni zaznati aktivnosti občin
ske uprave?

5. Kai bo z adaptacijo prostorov za 
glasbeno šolo? Občinska uprava je 
namreč sama predlagala v rebalans 
32.000€, odobrenih je bilo 38.000€, 
sedaj pa pravijo, da jih je 10.000 pre
malo. To kaže na neresno delo župa
na in njegovih sodelavcev, ki za nji
hove napačne ali nestrokovne odlo
čitve krivijo svetnike.

Iz navedenega je razvidno, da so
vse aktivnosti zelo močno vezane

na izdelavo novega občinskega 
prostorskega načrta, saj so vsi 
projekti smiselni, če so znane tudi 
lokacije. Ker pa župan OPN ne želi v 
korektni in dokumentirani obliki pred
staviti svetnikom, lahko upravičeno 
dvomimo, da je osnutek tega doku
menta res izdelan v korektni obliki, 
saj je naše mnenje, da si ga župan 
prilagaja, glede na trenutno situacijo 
na trgu stanovanjske gradnje in da 
bo to »prilagajanje« trajalo še nekaj 
časa.

To je namreč kompleksen doku
ment, ki poleg jasnosti v zvezi z loka
cijami zahteva tudi pripravo ustrez
nih odlokov in učinkovito delo Oddel
ka za okolje in prostor, ki ga verjetno 
župan, skupaj z nekdanjim vodjem 
oddelka, ni znal ali pa ni želel vz
postaviti.

(Mag Marko Grandovec, i 
Svetnik SP in predsednik Odbora

za družbene dejavnostil
1
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Gremo 
v akcijo!

S srcem 

in hrbtenico 

Sfovenijo

Mm

Sem mlad, neobremenjen in vedno strmim v 
prihodnost. Slovenija potrebuje nov veter, ki 
bo zavel med okostenelimi politiki!
Zato Slovenija potrebuje znanje, pogum ter 
posluh za sočloveka. Moje vrednote stojijo 
na trdnih temeljih sodelovanja in prijatelj
stva.
Dobro tudi vem, da si v življenju lahko 
uspešen le, če se izkažeš s poštenostjo in 
trdim delom.
Zato se vestno držim očetovega nasveta:

»Bodi pošten, da boš vedno 
in vsakomur lahko pogledal v 
oči.«
Kajti ravno pošten in pravičen je danes 
težko ostati.

Gradite ali obnatfliate? 
Eko-sklad uam nudi do 
200.000 EUR subuencij!
Občani lahko kandidirajo na razpis za dodelitev nepovratnih 
finančnih spodbud za namen obnove ali gradnje stanovanj

Iz kabineta župana Alojza Kaste
lica smo dobili še vročo novico, ki 
jo izjemoma objavljamo v tej po
sebni volilni številki. Razlog je pre
prost - na voljo nam je 7,5 milijona 
evrov nepovratnih sredstev, ki se 
bodo razdelila po principu »kdor 
prvi pride, prvi melje«. Zato z ob
javo nismo čakali na naslednjo šte
vilko »običajnega Cajtnga«, saj ne 
vemo, kdaj se bodo sredstva pora
bila.

Torej, odprt je javni razpis za nepo
vratne finančne spodbude občanom 
za rabo obnovljivih virov energije in 
večjo energijsko učinkovitost stano
vanjskih stavb. Za sredstva lahko

kandidirate vsi, ki boste:
- celovito obnovili stanovanjsko stav
bo,
- gradili stanovanjski objekt v nizko- 
energetski ali pasivni tehnologiji,
- vgradili solarni sistem ogrevanja.

Upravičene osebe so lastniki sta
novanjskih objektov, ožji družinski čla
ni ali pa najemniki (s pisnim dovolje
njem lastnika).

Posameznemu kandidatu je na 
voljo do 200.000 EUR nepovratnih 
sredstev, delež spodbud pa znaša 
med 25% in 50% od naložbe.

Dodatne informacije o razpisu lahko 
nadete na: www.ekosklad.si (klikni
te na "Razpisi", tekst se nahaja na 
desni) ali po telefonu 01 241 48 61 in 
sicer v ponedeljek, sredo in petek med 
8. in 12. uro.

Glede na to, da je razpis odprt do 
porabe sredstev, priporočamo obča
nom, da se pozanimajo in oddajo vloge 
takoj. (Goran Smuki

Cviblje -
zgodba o uspehu

Ker se župan rad pohvali z zgod
bo o uspehu - projektom Cviblje, 
poglejmo kakšen je ta uspeh;

Nekateri investitorji čakajo na 
možnost gradnje tri desetletja!!! In 
končno so dočakali veliki šok.

Komunalno takso, ki znaša po 
kvadratnem metru stanovanjske 
neto površine 88,26 EUR po m2 in 
za preostalo nezazidano parcelo 
44,14 EUR po m2. Iz tega se da kar 
hitro izračunati, daje samo strošek 
komunalnega prispevka v pov
prečju med 30.000 in 60.000 EUR.

Drugi šok: županje podpisal kon
cesijo z dobaviteljem utekočinje
nega plina in VSEM investitorjem 
z odlokom prepovedal kakršne
koli alternativne primarne vire 
energije (ne sončne energije, ne 
biomase, ne geotermalnih črpalk, 
...) in to leta 2008, ko cel svet strmi 
k uporabi ekološko sprejemljivejših

virov energije in ko se plin draži iz 
dneva vdan.

Tretji šok: projekt komunalne
ga opremljanja še zdaleč ni zak
ljučen. Ampak kljub zahtevi svet
nikov, župan noče slišati o penalih 
zoper izvajalca del.

Ministrstvo za okolje in pros
tor je že pred letom dni pozvalo 
župana, naj takoj odpravi neza
konitosti v odloku. Nadzorni od
bor občine je soglasno sprejel 
sklepe v katerih poziva občinsko 
upravo, da naj takoj odpravi kri
vično izračunano komunalno 
takso.

Župan kljub nešteto opozoril iz 
raznih inštitucij in pozivom svetni
kov do danes ni želel slišati o no
beni spremembi odloka.

In zaključek zgodbe o uspe
hu? Namesto 90 hiš, danes na 
Cvibliah stojijo le 4. Ti so se na 
odločbo o odmeri komunalnega pri: 
spevka pritožili in večina njih je vlo: ' 
žila tožbe priti Občini.

(Jože HRIBAR, občinski svetnik)
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Kadrovanje, ponarejanje in kako župan zastopa 
interese lokalne skupnosti in nas občanov

Z dne 15.7.2008 je župan pona
redil !!! dokument, na katerem je 
napisal, da je KVIAZ zasedal in dal 
k imenovanju gospoda Mateja Kri
žaniča pozitivno mnenje. Dobro je 
vedel, da je v listino, na kateri je nje
gov podpis in uradni pečat Občine 
vpisal lažne podatke, saj komisija 
takrat še sploh ni bila sklicana, ne

o tem odločala (komisija je bila skli
cana 28.7.2008)

To dokazuje politično v naprej 
dogovorjeno kadrovanje v škodo 
vseh nas, hkrati pa je to hudo kaz
nivo dejanje ponareditve uradne 
listine s strani uradne osebe za kar 
je bila proti županu na Okrožno dr
žavno tožilstvo tudi podana ka-

Župan 13 dni pred 
sklicem komisije pona
redil dokument, po
j(aterem naj ^ komi-V

-j-i- 'i;._ >....  ■ sija dala pozitivno 
mnenje
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zensko ovadbo.
Pa še rezultat županovega po

narejanja, kadrovanja in politizi
ranja stroke za nas občane; s 15.9. 
je na direktorsko mesto CSD Treb
nje imenovan g. Matej Križanič, 
kljub negativnemu stališču večine 
svetnikov Občine Trebnje, Občin
skega sveta Občine Šentrupert,

Občinskega sveta Občine Mokro
nog - Trebelno, lokalne stroke in 
kolektiva Centra Za Socialno delo 
Trebnje.

Župan pa nas danes nagovarja, 
da bo kot poslanec zastopal inte- 
rese lokalne skupnosti. Če ne bi« 
bilo tako tragično, bi bilo smešno, i 

(Špela Smuk, občinska svetnica) |
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Tukaj je eden iokazov 0 nezakonihsti 
župana občine Trebnje Alojzija Kastelica

Pozdravljeni občanke in občani občine 
Trebnje!

Kot predstavnik SMS sem na predzadnji 
seji Občinskega sveta želel na dnevni red uvr
stiti novo točko »Glasovanje o nezaupnici žu
panu g. Alojziju Kastelicu«. Ob tem sem pred
ložil gradivo in pojasnil razloge za to točko. La
ži, podtikanja, ponarejanje uradnih dokumen
tov, nezakonita poraba proračunskih sredstev, 
nespoštovanje Poslovnika Občinskega sveta 
in Statuta Občine Trebnje, ignoriranje pobud in 
vprašanj svetnikov, nezakonitosti v zvezi z vo
denjem upravnega postopka, nezakonitosti 
okoli kadrovskih menjav in imenovanj, preko
račitev pooblastil ter vse pogostejši obiski kri
minalistov, državnih tožilcev in drugih državnih 
nadzornih organov, predstavljajo Občino Treb
nje vedno bolj v slabi luči. Nezaupnica kot taka 
ne bi imela nobene pravne veljave, bi bila pa ja
sen signal županu, da z njegovim delom nismo 
zadovoljni in se odmikamo od vseh njegovih 
nezakonitih dejanj. Na zadnji seji Občinskega 
sveta je sicer bila točka uvrščena na dnevni 
red, vendar župan predlaganih sklepov ni želel 
dati na glasovanje. Še več, na splošno začu
denje večine prisotnih svetnikov, si tudi neka
teri svetniki zatiskajo oči in celo podpirajo žu-

T^Su.tMEt/rs.to.thoa

POOBLASTILO

Podpisani Alojzij Kastelic- župan Občine Trebnje, Goliev trg 
5, Trebnje

Pooblaščam 
AD ACTA d.o.o. In 

Zlatko ŠUTOVIČ, univ. dipl. prav.,
Ul. Vita Kraigherja 8, Maribor,

da nas zastopa v vseh naiih pravnih zadevah, v civilnih, gospodarskih, pravdnih 
In nepravdnih ter upravnih postopkih In zadevah, da v našem Imenu sklepa 
poravnave in pogodbe, da nas prav nove!javno zavezuje in potrjuje zadostitev 
naših zahtevkov, zlasti sprejema tudi denar In druge vrednote ter za to Izdaja 
pobotnice.

Imenovani dajem splošno pooblastilo po veljavnih predpisih ter po predpisih o 
pravdnem, nepravdnem in upravnem postopku In pooblastilo za sprejem tožb, 
sodb, sklepov in zemlJlikokNJiinih sklepov ter vseh drugih odločb.

Posebej Jo pooblaščam za:

V Trebnjem, 28. 2. 2008

Spričevalo oooblaščenke o ooraviienem pravniškem drlavnemjzpltu^voslenil.pod 
zao.Št. 956/84

panapri tem početju.
In da se boste občani sami pre

pričali, da je vsaka zgoraj navede
na obtožba utemeljena, bom s po
močjo številnih svetnikov v vsaki 
številki Glasila občanov podrobne
je (z dokazi) predstavil po eno ne
zakonitost, ki si jo je privoščil naš 
župan. Tokrat v tej številki Cajtnga 
predstavljam prvo.

Ob članku lahko vidite kopijo po
oblastila, ki ga je župan podpisal 
28.2.2008. Pooblastilo, ki nima ne 
časovne omejitve, ki nima znes- 
kovne omejitve, ki ne opredeljuje 
razlogov in namena, je dal svoji pri
jateljici pravnici iz Maribora ga. 
Zlatki Šutovič oz. njenemu podjet
ju. S tem župan troši denar davko
plačevalcev za naloge, ki bi jih mo
rala opraviti sama pravna služba 
občinske uprave. Govori tudi se, da 
je glavna naloga te prijateljice, da 
počisti vse županove grehe še iz 
časov, ko je bil predsednik nadzor
nega odbora v Komunali. Župan je 
s takim pooblastilom prekoračil 
svoja pooblastila in glede na 
vsebino pooblastila, bi ta oseba 
našo občino lahko celo prodala. 
Župan pri izdaji takega pooblastila 
ni upošteval Zakona o javnih naro
čilih in zbral več ponudb in z naj- * 
ugodnejšim ponudnikom sklenil 1 
pogodbo. J

(mag. Bojan Rajar, občinski svetnik) jj



DeSUS ne obljublja gradov v oblakih, pač pa zagotavlja 
naporno delovanje:
• za socialno državo vseh generacij in ohranitev 

solidarnosti,
• za izboljšanje položaja mladih pri šolanju in zaposlovanju,
• za izboljšanje položaja upokojenih in varstvo starejših,
• za gradnjo domov za starostnike in razvoj pomoči na 

domu,
• za ohranitev javnega zdravstva,
• za gradnjo cenejših stanovanj,
• za pravičnejšo davčno zakonodajo,
• za srednjo šolo in kulturni dom v Trebnjem,
• za tretjo os hitre ceste po Mirenski dolini, 
s za ureditev priključkov na avtocesto,
• za dograditev šol in vrtcev,
• za lepše življenje vseh generacij!

Spoštovane volivke in volivci!
Čez dva dni boste na volitvah odločali o tem, kdo 

bo zastopal vaše interese, pravice in pričakovanja v 
Državnem zboru Republike Slovenije. Vaša 
odločitev bo brez dvoma v marsičem zaznamovala 
vaš položaj v naši družbi. DeSUS je v vladno 
koalicijo vstopila s pogojem, da popravimo usklaje
vanje pokojnin s plačami, da se omogoči vsem 
pravica do dela vdovske pokojnine in da se letni 
dodatek postopno zvišuje do 75 % tistega v javnem 
sektorju. Zasluge za popravek usklajevanja si danes 
neutemeljeno lastijo tudi drugi. Poslanci DeSUS so 
si ves mandat prizadevali zaustaviti: naraščajočo 
revščino, upadanje prizadevanj za varstvo starejših 
in nadaljnje zniževanje pokojnin, zaustaviti vedno 
hujše razslojevanje, propadanje javnega zdravstva 
in teptanje demokratičnih standardov! Podpiramo in 
pomagamo mladim, katerih interesi so tudi ogroženi. 
Borimo se tudi za izboljšanje položaja malega 
človeka, za pravičnejšo delitev ustvarjenega 
bogastva - za blaginjo vseh, ne le bogatih!

Zaradi pozitivne naravnanosti našega delovanja in 
nespornih uspehov, ima DeSUS vedno večjo 
podporo v javnosti. Zato bomo po volitvah z vašo 
podporo še močnejši in uspešnejši.

Želimo ohraniti pravno, demokratično in 
socialno državo! Državo v kateri bomo v bolj 
strpnem dogovarjanju dosegli dogovor, ki bo v 
korist vsem generacijam, ki so usodno povezane 
in soodvisne. To je pogoj brez katerega v državi 
ne bo medsebojnega spoštovanja pa tudi 
potrebnega napredka ne!

DeSUS je na lokalni ravni podprl Program razvoja 
občine Trebnje in proračun, ki omogoča uresničitev 
programa. Žal je župan pri tem pozabil na svoje 
volivce. Pozivamo ga, da začne uresničevati sklepe 
Občinskega sveta in Program razvoja, ki je bil 
sprejet z večinsko podporo vseh predstavnikov 
volivcev. DeSUS podpira voljo ljudi!

Dokazali smo, da je DeSUS stranka, na katero 
se državljani lahko zanesejo!

DeSUS je proti delitvam, podtikanju in lažem 
(laži v brezplačnih časopisih), s čimer nekateri 
silijo na oblast. Ker nimajo dobrih programov in 
vrlin (ker niso držali danih obljub), z lažmi 
napadajo druge, nam uničujejo plakate in 
kradejo stojala zanje! Verjamem, da ne bo 
pomagalo. Z vašo podporo bomo vseeno uspeli!

Vaš mag. Franc Žnidaršič

^ ^ 6eKerteije



Vse 0 podžupanu Kastelicu, 
kar se 0 njem govori "na utici11...

... je bil naslov (verjetno plača
nega) intervjuja s takratnim pod
županom Kastelicem v volilni šte
vilki Cajtnga v oktobru 2006.

V njem sedanji župan pove, da je bil 
član aktivni SDS ten da je iz stranke 
izstopil, ker "njihov cilj ni bil nare
diti vse za občana, pač pa (tudi) 
dokazati "levici", da nimajo prav".

Župan Kastelic je svojemu najožjemu 
sodelavcu Povšiču (SDS) še pred 
kratkim očital, da ne more z njim(i) 
sodelovati, ker jim ni za občane 
Trebnjega, pač pa samo dokazati "le
vici", da nimajo prav.

V naslednji sapi župan Kastelic izjavi:
"Poleg tega sem spoznal, da te 
določena politična stranka vedno 
omejuje; slej ko prej naletiš na si
tuacijo, ko moraš zagovarjati do
ločeno strankarsko držo... Stran
ka - katera koli pač - te slej kot 
prej začne omejevati."

Župan Kastelic je že pred dvema le
toma ugotovil, da so ga stranke v 
preteklosti omejevale, zato ne bo 
kandidiral kot strankarski človek. 
No, sedaj pa je zopet v stranki, to

krat SNS. Glede na zgornje navedbe, 
se že v naprej opravičuje, da ne bo 
mogel glasovati v korist Trebanjcev, 
ampak kakor bo to od njega zahteval 
Janšev zagovornik in šef SNS Jelin
čič.

Nato župan Kastelic izjavi:"... v le
tošnjem letu imam podporo De- 
SUS-a in Socialnih demokratov 
ter nestrankarske skupine Župa
nova lista za razvoj..."

Očitno moraš v preteklosti biti Ka
stelčev nasprotnik, da ko prideš na 
oblast, postaneš njegov dober in 
zvesti prijatelj, kot sta to sedaj Pav
lin (NSi) in Povšič (SDS). Tiste, ki pa 
so Kastelica podpirali, pa je izigral. 
Strokovnjaki pravijo, da človeškega 
karakterja ni mogoče spremeniti.

Že v naslednjem odstavku Kastelic 
pove: "Sem tudi edini kandidat, ki 
bom funkijo župana opravljal pok
licno in s polnim delovnim časom 
in s tem zagotovil dostopnost za 
občane."

Kastelic je pred volitvami obljubil, da 
bo poklicni župan. Sedaj, ko je izvo
ljen, pa se na obljube požvižga in kan

didira za poslanca, kar pomeni, da 
bo, če bo izvoljen, nepoklicni župan. 
Še pred časom je nekdanjo županjo 
Marico Škoda zaradi tega okaral, 
sedaj pa je sam storil enako.

Župan Kastelic intervju zaključi, da 
nas po delitveni bilanci čaka "nova 
energijska zasnova občine, pro
storska strategija, priprava na 
razpise EU perspektive, ureditev 
in zasnova mesta Trebnje in nje
nega centra... dela je dovolj in tu
di vem, kje se ga lotiti."

Po dveh letih mandata ni izpolnjena 
niti ena od glavnih volilnih obljub žu
pana. Dela pa tudi očitno ni dovolj, 
zato se je odločil za selitev v Ljublja
no.

V istem intervjuju je župan Kastelic 
slikan pod Mirnskim gradom z izjavo:
"Na območju za menoj bo zraslo 
prvo turistično naselje v občini!"

Takrat še nismo vedeli, da bo nosilec 
tega projekta Razvojna agencija 
Mirnske doline, v kateri ima solast
niški delež tudi županovo podjetje Ti
ka. Tudi sicer pa je "javna tajna", da v 
Trebnjem rastejo samo tisti projekti, 
v katerih ima župan "interes".

(Špela Smuk, občinska svetnica)

račun za leto 2008 sprejet že v me
secu juniju 2007.
Še posebej je porazna realizacija na 
strani prihodkov, ki izkazuje 27% rea
lizacijo, od tega kapitalski prihodki 
(prodaja nepremičnin) 1,3 % od 2,5 
mio EUR, nedavčni prihodki (komu
nalni prispevek) 14 % od 3,3 mio 
EUR, skupaj je torej samo na teh dveh 
postavkah od 5,8 mio EUR realizirano 
le 490.000 EUR oz. 8 %, kar da jasno 
vedeti, da so bili na teh dveh postav
kah prihodki za najmanj 50 % prena- 
pihnjeni.
Ta podatek vzbuja veliko skrb, saj po 
sedanji oceni primanjkljaj na teh dveh 
postavkah v višin 3 mio EUR (ti pri
hodki pa so eden, če ne edini vir pokri
vanja investicij) pomeni ravno višino 
celotnih vlaganj občinskega proraču
na v investiciji obeh šol tako v Dolenji 
Nemški vasi, kot v Dobrniču.
V teh zgrešenih napovedih oz. v nepo
znavanju in brez izkušenj s tega pod
ročja bo moral župan iskati krivdo za 
nerealizirane projekte (industrijska 
cona Mirna, industrijska cona Treb
nje, ....) in ne v izglasovanem reba
lansu, kjer so mu svetniki tudi LDS in 
DeSUS skušali odpreti oči in ga opo
zarjali predvsem na neracionalno po
rabo in razsipniško trošenje na manj 
pomembnih postavkah.

(mau. Janez Slak, predsednik 
odbora za proračun in finance)

Itavinarska konferenca župana o 
uspešnem delu v njegovem 
mandatu le predvolilna hvala
Novinarska konferenca župana, ki je bila 25. 8. 2008, ko je sklical novi
narje, da predstavi delo v svojem mandatu, je bil grob poseg v politično hi
gieno, zloraba županske funkcije in nezakonita poraba proračunskih sred
stev, saj je novinarsko konferenco izkoristil za svojo osebno strankarsko 
promocijo na letošnjih parlamentarnih volitvah.

Ne glede na to, da župan dokaj pogo
sto sklicuje novinarske konference, na 
katerih se več ali manj ponavlja in po 
nič kolikokrat predstavlja ene in iste 
programe, pa se v skoraj dvoletnem 
mandatu res ne more pohvaliti z bog 
ve kako velikim številom zaključenih 
projektov. Pa še ti so večina sad pred
hodnega mandata. Ker se bodo počasi 
tudi ti projekti končali in se bo župan 
»izpel« je že začel iskati krivce za vse 
kar ni narejeno, pa bi bilo lahko, dru
god.
Letošnja realizacija proračuna, za ka
tero ie v celoti odgovoren župan, ie 
najnižia v zadnjem desetletju in je za še 
enkrat nižia od nainižie realizacije 
predhodnih let in znaša na investicijah 
borih 6 %.
Analiza projektov predstavljenih na 
novinarski konferenci pove, da je naj
manj 11 programov (Cviblje, cesta 
Zagorica -v Žužemberk, Uporabno do
voljenje OŠ....) bilo začetih in del tudi

končanih v prejšnjem mandatu, da je 
nadaljnjih 7 programov (kanalizacija 
Čatež, vrtec Trebnje...) uvrščenih v 
proračun šele po vztrajanju 14. svet
nikov ob sprejemanju rebalansa, da 
najmanj pri 5 projektih (Zvijavnica, 
most Migolica...), ki so investicija dr
žave, občina nima nič, tako, da se lah
ko na županov račun obesi največ 16 
predstavljenih točk, od katerih jih je 
do sedaj realiziral 6.
Nekaj je lepo besedičenje, ki smo ga 
priča pri županovi samohvali, drugo pa 
pokažejo številke, ki so bile predstav
ljene ob polletnem poročilu izvrševa
nja proračuna. Več kot jasno je, da žu
pan ne namerava izpeljati stvari, kot 
so bile sprejete na OS. Samo dva me
seca po sprejetem rebalansu smo pri
ča številnih prerazporeditev med po
stavkami, ki jih izvaja župan tudi mimo 
pooblastil. Najbolj pa zbode v oči župa
nov očitek, da je bil rebalans pozno sp
rejet, ob dejstvu, da je imel župan pro-

9e pri £eoiih dvorih 
posredi korupcija, se ie 
na račun občinske 
jemlje kdo
neupravičeno okoristit?

Vse preveč dolgo se vleče po
lemika o pravilnosti prodaje ne
premičnine v lasti občine Trebnje 
investitorju izgradnje stanova
njske soseske Levji dvori. Nika
kor ni možno dobiti pojasnila s 
strani župana, zakaj ni zavaroval 
nepremičninski posel tako, kot je 
bilo to pogojevano s strani Ob
činskega sveta ob sklepanju od
prodaje nepremičnine v lasti Ob
čine Trebnje.

Če je Občinski svet sprejel po
gojni sklep in naložil občinski upra
vi, da pridobi zagotovilo investitorja 
bodočega kupca, da ponovno pro
uči varnost priključevanja na RČ ter 
da zagotovi otroško igrišče v nepo
sredni bližini stanovanjskega bloka 
Rimske 5, bi bilo logično, da se tak 
sklep realizira šele po pridobitvi za
gotovila bodočega kupca, da bo iz
polnil zahteve, ki so bile na stro
kovnem, posvetovalnem odboru za 
prostor podane dovolj jasno. Ta 
zahteva je glasila »pred odloča
njem je pridobiti mnenje stanoval
cev, ki živijo na naslovu Rimska 1,3 
in 5 (ti so zahtevali, da se v primeru 
prodaje nepremičnine zgradi na 
tem mestu otroško igrišče), ter da 
se od investitorja zahteva izgradnjo 
zavijalnega pasu na Rimski cesti 
(na vhodu k novi soseski)«.

Obe zahtevi sta več kot upravi
čeni. Kdor se danes vozi po Rimski 
cesti in opazuje kje se vključujejo v 
promet tovornjaki na gradbišče za 
Levje dvore (tam bo tudi uradni pri
ključek za 60 stanovanj), lahko vidi, 
kako nevarno bo bodoče priključe
vanje stanovalcev v promet, kije na 
tem mestu sorazmerno gost in hi
trosti še zdaleč neprilagojene za 
nemoteno vključevanje. Enako po
trebno je za tako veliko število sta
novanj ohraniti dovolj zelenih povr
šin, predvsem pa prostora za giba
nje otrok (saj vemo, da so bodoči 
kupci teh stanovanj predvsem mla
di), še posebej pa tudi za že dose
danje stanovalce na Rimski 1,3 in 5.

Ker župan nikakor noče posredo
vati podatkov, ali je pridobil od in
vestitorja zagotovilo o izpolnitvi po
danih zahtev, nam da slutiti, da tega 
zagotovila ni.

Upravičeno lahko zato sklepa
mo, da se je na račun ne izgrad
nje otroškega igrišča in tretjega 
zavijalnega pasu nekdo material
no okoristil. Tako okoriščenje na 
račun najmlajših otrok, ki bodo 
ostali kot kaže brez igrišča in tudi 
vseh udeležencev v prometu (za
radi poslabšanja prometne var
nosti), pa je vredno obsodbe, ne 
samo zaradi pridobitve material
nih dobrin, temveč je tudi moral- ^ 
no sporno.

(Občinski svetnik in krajan „
Trebnjega Ciril Metod Pungartnik) ;;



Predsednik vlade 
Janez Janša
čestital županu Kastelicu
V preteklih tednih je župan Alojzij 
Kastelic prejel številne čestitke. 
Največ jih je izražalo podporo nje
govi kandidaturi na volitvah, neka
tere pa so bile tudi bolj osebne. 
Tako je, na primer, predsednik vla
de Janša napisal, da je župan zdaj 
na vrhuncu ustvarjalnih moči in 
naj dela še naprej z veliko sreče 
in osebnega zadovoljstva. Povod 
za čestitko je bil županov osebni 
praznik - pred kratkim je namreč 
praznoval svoj 48-ti rojstni dan. 
Sicer pa so ta podatek poznali 
mnogi občani, ki so mu osebno ali 
skozi razne medije želeli vse naj
boljše.
Ob čestitkah je župan prejel tudi 
veliko daril, vendar mu je eno še 
posebej pri srcu.
Dobil ga je od svoje hčere, aka
demske slikarke Maje. Maja je da
rilo izbrala zelo skrbno, ob čemer 
je upoštevala očetovo željo - nje
gov nov konjiček bo slikanje! 
Tako mu je podarila slikarski pri

bor, ob njem pa tudi knjigo »Risa
nje in slikanje«. Ta knjiga nosi v sebi 
posebno zgodbo, saj ji jo je podaril 
on pred šestnajstimi leti. Kot je 
zapisala Maja, je prav ta knjiga za
znamovala njeno življenjsko pot. 
Župan je obljubil, da »se bo zadeve 
lotil resno«. Vprašanje je samo, 
kdaj bo našel čas - glede na to, da 
mu zaenkrat odlično kaže na vo
litvah in si lahko obeta tudi po
slanski stolček. V javnih anketah 
(spletna stran novomeške televi
zije »Vaš kanal« www2.tv-nm.si) 
Alojzij Kastelic že od samega za
četka prepričljivo vodi in v tem 
trenutku (teden in nekaj dni pred 
volitvami) ima že več kot 27% 
glasov. Ali z drugimi besedami, 
drugo uvrščeni kandidat zaos
taja za 10 odstotkov, od vseh 
ostalih pa ima Kastelic vsaj dva
krat več glasov.

RS: Tudi v imenu uredništva in 
bralcev Cajtnga - vse najboljše, žu
pan!
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Predsednik
Janez Janša je 

napisal, da je 
župan Kastelic
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Zakaj železniški prehod 
tflirna - Vebenec ni odprt?

Šentvid na Mirni
Pokliče učiteljica zemljepisa Janezka, naj pove kaj o kraških pojavih. 

In Janezek, odličnjak tudi pri fiziki, modruje: »Kraške reke so kot vezne 
posode, pri eni luknji gre voda not, pri drugi bruhne na piano. Samo ne 
razumem, kaj ima železnica pri tem.«

Učiteljica tudi ne razume in pravi Janezku, naj pove kaj več.
»Poglejte tovarišica, tega ne razumem, v Šentvidu pri Ljubljani je 

omet padel v tunelu pod železnico na tla, vodo pa je vrglo ven na 
železniškem prehodu na Mirni.«

Pa ga tovarišica potolaži:» Janezek, to boš razumel, ko boš velik in 
boš hodil na volitve. Znanost in znanje s tem nimata nič.« (GZM)

V zadnjem obdobju se krajani KS 
Mirna name pogosto obračajo z naj
različnejšimi vprašanji, kot so: "Za
kaj še nimamo omogočenega dosto
pa do interneta preko optičnega 
kabla, 10 metrov stran od nas pa je 
to omogočeno? Kdaj se bodo pričeli 
graditi novi stanovanjski bloki? Kdaj 
se bo pričela razvijati industrijska 
cona na Mirni? Kdaj se bodo lahko 
začele graditi hiše na ozemlju Roje

4? Kdaj bo odprt signaliziran želez
niški prehod v Zapužah na Mirni?"
Veliko nerealiziranih obljub, ki pa so 
se po mojem mnenju začele reševa
ti, vendar absolutno prepočasi. Ve
liko vprašanj brez pravih odgovorov, 
pa naj osvetlim samo zadnjega. Ob
ljubljena investicija našega župana 
Alojzija Kastelica v zvezi z izgradnjo 
signaliziranega železniškega preho
da na cesti Mirna-Debenec je bila si cer realizirana, a kljub prvotno plani

ranim 0,5 MIO EUR in dejansko vlo
ženih 0,8 MIO EUR (finančni podatki 
so okvirni), se je v zadnji fazi pred 
odprtjem tega prehoda pojavil pro
blem odvodnjavanja in s tem pove
zanih novih 190.000 EUR finančnih 
sredstev. Ob tolikšnem prvotnem 
planiranem vložku me čudi to, da 
projektanti niso tega predvideli, 
kdorkoli so že bili, oz. da te stvari ni
so bile načrtovane že ob sami pri
pravi pred realizacijo projekta. Tako 
po vseh teh izdatkih še vedno nima
mo urejenega železniškega prehoda. 
Krajane, s katerimi se srečujem, vse 
skupaj dobesedno jezi, vse skupaj pa 
spominja na afero šentviškega pre
dora.

Menim, da je potrebno ukrepati. Uk
repati pa je potrebno danes, saj bo 
jutri lahko že prepozno. Kaj bomo 
rekli, če bo v tem času sedanji ne
nadzorovan in nesigniliziran prehod 
čez železniško progo terjal smrtno 
žrtev? Kdo bo prevzel krivdo?

Zaradi zgoraj navedenega predla
gam takojšnjo ureditev dokumenta
cije za poskusno odprtje signalizi
ranega železniškega prehoda na ce
sti Mirna - Debenec in s tem omo
gočeno varno prečkanje železniške 
proge vsem krajanom KS Mirna ter 
ostalim udeležencem v prometu.

Lep pozdrav,

Zoran Remic ml., dipl. • 
uarstuoslouec. suetnik KS Mirna 1

Prava
zgodba o uspehu 
se šele piše...

Naslednji korak: še boljša Slovenija. N.Si
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